
CajtngePrvi trebanjski mesečni tiskani medije Izdaja: Cajtng d o o. e Izvod prejmejo vsa gospodinjstva pošte 8210 Trebnje in vsako drugo gospodinjstvo vseh ostalih pošt v občinah Trebnje, Šentrupert, Mokronog - Trebelno, Sevnica in Ivančna Gorica 
Naslov uredništva: Cajtng, Gubčeva cesta 28,8210 Trebnje e E-pošta: cajtng@siol.comewwvv stran: www.cajtng.come številka vpisa v razvid medijev: 867 e Za vsebino reklame odgovarja naročnike Nenaročenih rokopisov in slik ne vračamo

Po vzoru sinjske 
alke nabadajo v 
Krtini deteljico. 
Tale je šla mimo.

Vaščani Krtine in 
okoliški konjarji, ki so 
včlanjeni v Turistično 
konjeniško društvo 
Krtina, so 28. in 29.7. 
2007 že tretje leto 
zapored priredili 
srečanje konjenikov.
Na novi, večji lokaciji 
na otoku, ki ga 
oblikuje reka 
Temenica, se je zbralo 
preko 70 konjenikov iz 
bližnjih in tudi bolj 
oddaljenih krajev. str@

RK TRIMO TREBNJE ZAČEL S 
PRIPRAVAMI NA NOVO SEZONO
Rokometni klub Trimo Trebnje je 30. julija 
začel s pripravami na letošnjo sezono, ki se 
bo začela 08. septembra, ko bodo na 
domačem parketu gostili RK Celje Pivovarna 
Laško. Preberite, kateri trebanjski rokometaši 
bodo nastopili na mladinskem svetovnem 
prvenstvu, kdo je klub zapustil, kdo ga je 
okrepil, kateri so možni nasprotniki 
Trebanjcev v evropskem tekmovanju, kakšni 
so letošnji cilji... O omenjenem je mnenje 
podal tudi sekretar kluba Roman Šavri'

KDO IN ZAKAJ FINANCIRA 
PREKRIVANJE STREHE NA 
KD V TREBNJEM?

"Dne 19.07. sem se peljal mimo Doma 
kulture Trebnje, pa sem videl, da prekri
vajo streho na njem. Pred kratkim sem v 
vašem časopisu zasledil, da se občina 
pogaja s cerkvijo za ceno odkupa. Pa me 
zanima, zakaj ga je potrebno prekriti, 
kasneje pa ga bojo itak vrnili", je v mailu 
zapisal bralec Cajtnga. Vprašanje smo 
naslovili na župana... str@

V TREBNJEM NE BOMO JEDLI 
GENSKO SPREMENJENE HRANE?
Bralka Jelka iz Trebnjega je od župana preko Cajtnga želela izvedeti, kakšno je 
glede tega mnenje našega župana. Zanimalo jo je še, če je tudi naš župan 
razmišljal, da bi ravno s tem, ko bi razglasili občino Trebnje za območje brez 
GSO, naredil največ, kar lahko naredi za občane občine Trebnje? strlH

Ko si zaslužite predvsem kvaliteto!

*T‘ dfinsumi

Stožlce 20,1000 Ljubljana Jezero 23a, 8210 Trebnje
tel: 01/5653 888, fai: 01/5653 887 tel: 07 30 45 427
bukovac-co@bukovac.co.sl, www.bukovac-co.sl_________ gsm: 040 192 380

POHVALA ZAVARO
VALNICI TRIGLAV

Ponavadi se ob debatah o
zavarovalniških poslih slišijo le 
grde stvari - v smislu - ko je treba 
plačati premijo, znajo priti in vse 
obljubiti, ko je pa kaj narobe, jih 
pa ni, Ali pa pridejo, izplačajo pa
nič... Naš primer kaže tudi drugo 
plat zavarovalniških zgodb. strli

KDO BO PRVI 
DOBITNIK

ZLATEGA
LEVA?

IZBliSMO 7~r 
OBfcm

9B@IMi TmSD&SE __?*
Občan meseca julija 2007 je

Darko Golub, direktor \
podjetja Betonal d.o.o. IHfcv

strfH

DUŠAN MEŽNARŠIČ:
"Za pridobitev dovoljenja s 
strani Upravne enote je bilo 
potrebno dostaviti tudi 
soglasje okoliških stanoval
cev. Večina so bila pozitivna, 
res pa se vedno najde 
posameznik, ki mu tridnevna 
glasba in ropot ne ustrezata."

V tej številki Cajtnga med drugim
preberite še:
- trebanjski godbeniki in mažorete

na Triglavu o?

- zakaj še ni Sv. maše pred pogre
bom v poslovilni vežici, rekviziti 
za obred pa so postavljeni m

- intervju: Jože Jeraj, vratar Rema
- Boštajnčan Andrej Pešec blestel

na obali n



ZAPOSLUJEMO
Že kar nekaj let je minilo, odkar smo se iz Ljubljane preselili v Ivančno Gorico. Tiskarna Ljubljana je bilo naše ime. Menili smo, da 

ime ni primerno za tiskarno, kije v Ivančni Gorici. Zato smo se odločili za spremembo in zdaj smo podjetje z imenom IMPRESS

Naj vam predstavimo našo vizijo:

Zaposleni v tiskarni Impress d.d., smo postavili novo vizijo, postati ena izmed najboljših srednje velikih tiskarn v Sloveniji 
in na področju centralne Evrope. V skladu z našimi cilji smo se odločili posodobiti naš tehnološki park. Odločili smo se 
investirati ne le v stroje temveč tudi v ljudi, zato povečujemo število zaposlenih. Zdaj nas je 90.

Želite rasti z nami? Ste odgovorni, imate veselje do dela, ste se pripravljeni naučiti nekaj novega?

Vabimo vas, da se nam pridružite. Iščemo nove sodelavce za delovna mesta:

■ delavec brez poklica za priučitev - pomožni tiskar

- delavec brez poklica za priučitev- knjigovez

- tiskar - IV ali V stopnja grafične smeri
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Vaše ponudbe pričakujemo v roku 15 dni od objave oglasa,

na naslov 

Impress, d.d. 
Stantetova 9,1295 Ivančna Gorica

Smo tiskarna z 90 letno tradicijo. Ves čas sledimo novim trendom, se spreminjamo in rastemo.
S sodobno tehnologijo izdelujemo tiskovine visoke kakovosti in z njimi oskrbujemo naše kupce doma in v tujini.

Na vaše zahteve se odzivamo hitro, v najkrajšem možnem času vam izdelamo:

Različne vrste propagandnega materiala - plakate, zgibanke, letake, prospekte 
Brošure, kataloge, revije 

- Trdo in mehko vezane knjige 
Koledarje

Opravljamo tudi druge tiskarske in knjigoveške storitve po vaših željah.

Več informacij lahko pridobite na naši spletni strani www.impress.si, ali pa se za konkretno ponudbo obrnete 
na gospo Heleno Mirtič - tajništvo - tel.01/788-7200 ali 040-491-630.

ZAPOSLUJEMO
Podjetje Žima d.d. je vodilni proizvajalec ščetk v Sloveniji in tujini. Zaradi povečanja potreb strateškega kupca 
širimo proizvodne kapacitete. Stroje upravljajo ljudje, zato iščemo nove sodelavce:

delavce brez poklica za priučitev
Skladiščnika (po možnosti izobrazba strojne smeri)

Vaše pisne prijave oddajte v roku 15 dni od objave, na sedež podjetja. Predstavite sebe, svoje dosedanje izkušnje 
in izobrazbo. ^

7,Trna
Žima d.d., tovarna ščetk 

Stantetova ulica 9 
1295 Ivančna Gorica



NEPREMAGLJIVI TRE
BANJSKI POLJEDELCI

Člani Društva podeželske mladine 
(DPM) Trebnje so s pomočjo soorganiza
torjev in sponzorjev v soboto, 7. julija 2007 
priredili 21. državne kmečke igre. V Treb
njem se je pomerilo 23 ekip iz vseh regij 
Slovenije, dobili so najboljšega kosca in 
grabljice - oba iz DPM Dravska dolina, naj
bolje predstavljena regija je bila Bela kra
jina po zaslugi DPM Semič, vendar pa so 
po skupnem seštevku točk zmagoslavje 
slavili ravno domači člani, člani DPM Treb

nje. Program prireditve je bil popestren s 
košnjo domačih županov, kulturnim pro
gramom, predstavitvijo sorodnih društev 
na stojnicah in z dopoldansko demon
stracijo strojev. Po razglasitvi rezultatov, 
kjer so na prvem mestu slavili DPM Treb
nje, za njimi DPM Slovenske Konjice, tretji 
pa so bili DPM Dravska dolina, so udele
žence iger in obiskovalce pozno v noč po
peljale Navihanke, (tic)

TATVINA - V Sevnici so v Naselju heroja Ma
roka ugotovili, da pogrešajo moško kolo Viler 
2600 Gros. Po zbranih obvestilih naj bi ga ne
znanci odpeljali iz kolesarnice stanovanjske
ga bloka v zadnjem mesecu dni.

(Štefan Hren, PU Krškal

ZIDANI MOST RES 
EDINI BREZ OZNAKE 
KRAJA-II. DEL

Župan Alojzij Kastelic je posredoval 
in nam oz. bralcu priskrbel odgovor - 
zakaj je Zidani most pri Štefanu brez 
oznake začetka in konca kraja.

Odgovarja Anton Kastelic z oddelka za 
okolje in prostor: "Naselja, ki ležijo ob jav
nih cestah in poteh, se običajno označu
jejo z znaki imeni naselja zaradi dveh vidi
kov; same prepoznavnosti kraja in opozo
rila voznikom o njihovem ravnanju na ob
močju naselja. Naselja pa, ki se nahajajo 
na koncih javnih poti, se v križiščih pred 
odcepi označujejo z znaki kažipoti.

Označba naselij ob vseh kategorizira
nih javnih cestah z njihovimi imeni je obi
čajna, vendar ne vedno tudi lahko "smi
selno" izvedljiva. Zidani Mostje naselje, ki 
poteka ob regionalni cesti R3/650 v dolži
ni 65 metrov, iz smeri Trebnjega takoj za 
naseljem Štefan, in sicer med železniško 
progo do mosta (na prvi pogled bi težko 
rekli, da zidanega) preko Temenice. S te
ga območja, torej iz naselja Zidani Most, 
pa vodi tudi edini dostop še do treh stano
vanjskih hiš naselja Štefan. In te hiše bi 
(bodo) zaradi "smiselnosti" postavljenih 
tabel za Zidani Most dostopne samo čez 
naselje Zidani Most. Za koga morda mo
teče? Glede na to, da leži naselje Zidani 
Most ob državni cesti, je skrb za ustrezno 
označitev naselja na Direkciji Republike 
Slovenije za ceste. Pomembno je, da bi 
znak z imenom naselja omejeval tudi hit
rost na tem delu ceste. Le ta sedaj ni ome
jena.

Ni nam poznan vzrok, zakaj do danes 
ukrepov v tej smeri še ni bilo. Je pa občin
ska uprava od upravljalca ceste že zahte
vala odgovor in ukrepanje." (asm)

IN TAKOJ ŠE ENA 
ČRNA TOČKA...

PISMO BRALKE SONJE: "Pozdrav
ljeni, kot sem prebrala v vašem časopisu, 
naj bi bilo naselje Zidani most edino neoz
načeno naselje v občini. Naj vam sporo
čim, da tudi nas_elje Pluska ni označeno in 
da spada v KS Štefan kot tudi Zidani most. 
Vaščani Pluske smo že pisali na Občino 
Trebnje in zaprosili za oznake, vendar se 
do danes ni še nič spremenilo. Problema
tika Pluske je predvsem vtem, daje nova 
zgrajena avtocesta vas zelo "razbila" in 
naključni obiskovalec ne more vedeti kje 
naj zavije z glavne ceste, da bo prišel do 
katere hišne številke. Problem Pluske je 
tudi v tem, da je vključevanje na glavno 
cesto zelo nepregledno, ker vozniki po 
glavni cesti dosegajo velike hitrosti in da 
brez hitrih refleksov vsakodnevno izpo
stavljamo svoja življena. Zaradi velikih 
hitrosti je tudi prehod (ni oznak zaradi nor
mativov) otrok čez cesto, ko hodijo vsa
kodnevno na šolski avtobus, zelo tvega
no. Vabim vas, da kot "črno točko" v va
šem časopisu izpostavite problem nepre
glednosti in prečkanja glavne ceste v na
selju Pluska. Zahvaljujem se vam za so
delovanje in vam želim še veliko uspe
hov".

Zanima nas torej, kdaj so vaščani Plu
ske poslali dopis na Občino Trebnje, kaj 
natančno so želeli, nadalje pa pričakuje
mo odgovor kompetentne osebe vašča
nom in seveda rešitev problema, ki bi za
dovoljila obe strani. Župan Kastelic oblju
blja red na Občini, predvsem pa ažurnost, 
zato, vaščani Pluske, pričakujte odgovor v 
kratkem. Sicer se čez mesec ali največ 
dva oglasite spet. Tako z dopisom na Ob
čino, kot tudi na Cajtng. Srečno! (gsm)

ŠE DVA PODJETNIKA 
SREČALA ABRAHAMA

V mesecu juliju sta Abrahama dopolnila 
cenjena in priznana občana občine Sev
nica, ki pa sta svoj čas živela v vasici Ka
menica pri Krmelju. Najprej je slavil pod
jetnik in veliki košarkarki navdušenec Mi
lan Jamšek, ki z ženo Andrejo vodi izjem

no uspešno podjetje Sava Avto. Zbrani ob 
Milanovem jubileju so rajali v Krmelju v go
stišču, ki ga vodi Marjana Rejc.

Veselo je bilo tudi, ko je 50 let napolnil 
Rudi Bec, ki vodi podjetje INKOS Krmelj. 
Bec je zbral svoje prijatelje ter poslovne 
partnerje na Vrhu pri Boštanju v gostilni 
Dolinšek, kjer se je pelo in plesalo dolgo v 
noč. (de)

PROMETNA NESREČA S HUDIMI POŠ
KODBAMI - Policisti so v petek, 27.7. zjutraj 
v okolici Blance obravnavali prometno ne
srečo s hudimi poškodbami. Z ogledom so 
ugotovili, da seje 45-letnik iz okolice Blance 
peljal na priklopniku kmetijskega traktorja, 
na katerem so vozili žagan les. V blagem le
vem ovinku je iz neznanega razloga padel iz 
priklopnika in se hudo telesno poškodoval. Z 
reševalnim vozilom ZD Sevnica je bil odpe
ljan v SB Brežice, kjer so ugotovili zlom kolka 
in lažje poškodbe glave. Odrejen preizkus al
koholiziranosti je odklonil, zoper 52-letnega 
voznika traktorja pa bodo policisti podali ka
zensko ovadbo. (Štefan Hren. PU Krito)

BOŠTJAN VOVK S.p. www.vulkanizerstvo.si
Tel.: 07/3461-440, 3461-441, 031/204-333, e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

RGOVINA-HITRI SERVIS*VULKANIZERSTVO-AVTOOPTIKA-AVTOPRALNICA

PNEVMATIKE!AVTO OPTIKA ■ AVTOPRALNICA
LASERSKA AVTO OPTIKA

w
SCOOTER Gl ANICO, 50ccm

(y že od 700 EUR ^ ,
UČENCEM Z ODLIČNIM USPEHOM OB NAKUPU SKUTERJA

DARILO - ČELADA ^-^5

RREDEIAVA VOZIL NA PLIN IE'P£NE

NAJSODOBNEJŠA AVTOPRALNICA

pranje s sistemom 
CARLITE (viledaste 
krtače, ki ne poškodujejo 
vozila)
pranje vozil 
notranje čiščenje 
kemično čiščenje 
specialno poliranje vozil

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator centra), TREBNJE 1.
DEL. ČAS: 8-17, SOB. 8-12; AVTOPRALNICA: 8-18, SOB. 8-15, NED. 8-12 (ob nedeljah v primeru dežja zaprto) M—r©**
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RAZIGRANO VAŠKO SREČANJE 
NAŽEGNANJE SV. PETRA IN PAVLA

>s: •S| 2 * i

Na prvo julijsko soboto smo se prvič v zgodovini vasi zbrali vsi vaščani Jezera. Pobudo za srečanj^o dale vaške gospodinje in ob 
pomoči mož pripravile nepozabno popoldne.Poskrbljeno je bilo za glasbo in zabavo, vsak pa je lahko poskusil srečo na srečelovu, ki so 
ga pripravili vaški otroci in z dobitki nasmejali vse prisotne. Na tem srečanju smo se med zabavo, plesom in klepetanjem spoznali vsi tisti, 
ki smo v vasi živeli nekoč, tisti, ki so se v vas preselili in tisti, ki čutijo pripadnost tej lepi vasici. Vsi udeleženci tega srečanja smo bili 
navdušeni in oblubili smo si, da se prihodnje leto spet srečamo. Vsem organizatorjem se ob tej priložnosti najlepše zahvaljujemo.

ŠAHISTI KRMELJA KONČALI 1 ZAKAJ PRED POGREBOM NI SV. 
PRVI DEL TEKMOVANJA 1 MAŠE V POSLOVILNI DVORANI?

Tudi šahisti Krmelja si bodo privoščili počitnice in se Bralec Tine iz Trebnjega (in občani - kot je zapisal) se 
naslednjič zbrali na turnirju za pokal Krmelja spet v me- sprašujejo, zakaj še ni Sv. maše pred pogrebom v poslo-
secu septembru. So se pa zato še bolj zagnano »spopa- vilni vežici, rekviziti za obred pa so postavljeni. "Odgovor 
dli« na zadnjem turnirju, na katerem je zmagal mojstrski bi bil zanimiv s strani župnika in s strani Komunale", je še 
kandidat Andrej Brcarz 9 točkami, drugi je bil Bojan Bla- dodal, za odgovor pa smo prosili Štefana Velečiča, v.d. 
Žič z 8 točkami, je pa tudi edini premagal zmagovalca, direktorja JP Komunala Trebnje.

Tretje mesto je nepričakovano, a za- Štefan Velečič oz. Nuša Strel, vodja pokopališke de- 
služeno osvojil Iztok Blas s 7,5 toč- javnosti odgovarjata: "Na skupnem sestanku med KS 
kami. Na dosedanjih letošnjih tur- Trebnje, Komunalo Trebnje in Župnijskim uradom Treb-
nirjih je za pokal Krmelja zaigralo 17 nje v mesecu maju je bila v poslovilnem objektu na licu
šahistov, v zanesljivem vodstvu pa mesta izvedena postavitev že obstoječe opreme v poslo- 
je Andrej Brcar pred Bojanom Smer- vilni dvorani. Manjkal je edino oltar, ki ga potrebuje župnik 
delom, Bojanom Blažičem in Zvon- pri svojem delu obredva. Po dogovoru je financiranje in na- 
kom Mesojedcem. [DujanMgtnik) bavo oltarja prevzel Župnijski urad Trebnje. Vsa preosta-

TRGOVINA
PLESKAR

* MIRNA
mm

IDI SSK AR■MM) KAR
TnjavKn mešalnjca barvis,-«

■

MIRNA PEC
PLESKAR, Igor Agničs.pg| 

Podjetniška ulica

EEE©WIPLESKARJU
MESALNICA R0FIX
(za zaključene fasadne omete)

i^n
mmm U

Tel.: 07/3461-680

psm: 041/401-605

DELOVNI ČAS:p 

od 7. do 18. ure 

sob.7fdo12.ure

la oprema v poslovilnem objektu za pogrebni del je naba
vljena v Menini Kamnik, ki pa žal v svojem programu nima 
oltarja. Da bi se oprema skladala, je bilo pri Menini poda
no povpraševanje za izdelavo ponudbe oltarja. Priprav
ljeni so bili to naročilo izvesti, vendar je bil zato rok izde
lave malo daljši. Po dogovorih naj bi bila dobava oltarja 
realizirana že v tem tednu, kar pomeni, da ni več ovir, da 
se ne bi tako verski kot civilni obredi opravljali v poslovilni 
dvorani."

Odgovor smo prejeli v 
petek, 20. julija, tako da 
verjamemo, da so do da
nes zadeve že urejene.
Hvala bralcu Tinetu za 
vprašanje in Nuši Strel 
oz. Štefanu Velečiču za 
OdgOVOr. (gsm)

BCOooDoDo
TEl_:07/346 1 BSD, B52, FAX:B5 1 
04 1 /642-543, 051/642-543 
E-MAIL: INFD@KOKO.SI

Hitro in kvalitetno izva
jamo: demontažo, mon
tažo, odvoz oken, popra
vilo špalet, montažo 
senčil in polic.

1 VHODNA VRATA ^GARAŽNAlVBATAl

1

Si ii
L

VEČSTOPENJSKO ZRAČENJE BREZPLAČNO
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Avto Slak
_ss_ 0 ©BC^uSUl S E F-l TT Gospodarika vozila

PRODAJA IN SERVIS ♦ POOBLAŠČENI SERVISER IN TRGOVEC VOZIL VW ♦ POOBLAŠČENI SERVISER ZA VOZILA AUDI

Ge« »J®*
mE0R

§

d-8.990 EU*

- avt. klima - elektro paket 

AKCIJA " ® AIR BAG

(klima in ESP brezplačno)
- metalik barva - CD radio

ABS - največji v svojem razredu 

klima (3828 mm dolžine)

1r««sPorlerf,,,f9' ^
PORSCHE
KREDIT IN LEASINC

i ^

pas
Poslovni avto leta drugič zapored.

25

\0 r ^
AKCIJA

Za vsa vozila nudimo ugoden 
kredit na položnice s fiksnim 
obrokom do 6 let.

VL/
(klima in ESP brezplačno)

- klima

■ ABS+ESP+EBV

- daljinsko centralno

- električni pomik stekel

-n| ,5osetpW0()

v

1 ~
^ -klima

v
X6

NOVO!
ABS+ASR 

drsna vrata

OD SEDAJ NAPREJ LAHKO PRI NAS OPRAVITE OB ENI PRILOŽNOSTI:

sklenete
zavarovanje
zavarovalnic

3 triglav
/AVA^OVAtkrtCA
M A * 1 B O *

GENERALI | Adn»t< Slovenka

pripravimo 
vozilo za 
tehnični 
pregled

za vas 
opravimo 
podaljšanje 
registracije

Sklepanje zavarovanj:
Darjan Cugelj, 031/450 -111 I 1www.avto-slak.si

Anton Slak s.p.* Obrtniška 51, Trebnje • Tel.: 07 34 81 481,34 81 478 

GSM: 031 276 284 • e-pošta: franci.perpar@porsche.si
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POKAL OBČINE MOKRONOG - 
TREBELNO DUAL EXPRESU

Še en izmed številnih turnirjev v malem nogometu se 
je odigral v Podpečini v občini Mokronog - Trebelno. Or
ganizatorji so 12 ekip iz štirih sosednjih občin razdelili v 
štiri skupine po tri moštva, v nadaljnje tekmovanje pa se 
je iz vsake skupine uvrstila le prvouvrščena ekipa. Naj
več uspeha so imeli na koncu nogometaši Dual Expresa 
iz Šmarjeških Toplic, drugo mesto je pripadlo ekipi Rem iz 
Trebnjega (v finalu so Dualovci zasluženo slavili s 3:0), 
tretje mesto je osvojila ekipa PGD Štatemberk (o. Mo
kronog-Trebelno), četrto mesto pa je pripadlo ekipi Vugo 
and Company. Nogometaši Dual Expresa niso prejeli le 
pokala za 1. mesto, temveč tudi prehodnega (lani je bil ta 
v rokah nogometašev Mirna Uniteda), pokal za najbolj
šega vratarja (Brane Korenič) in tudi pokal za najboljšega 
strelca. Slednji je po strelih z bele točke pripadel Tadeju 
Venti, ki je uspešneje kot Removec Ivo Furdi izvajal ka
zenske strele. Ekipe so prikazale dopadljiv nogomet, v 
prekrasnem okolju pa sta vse tekme izjemno dobro ob
sodila sodnika Dejan Rodič in Iztok Kostadinovski. Turnir 
je zaznamoval tudi pretep, ki seje na srečo končal kmalu 
in brez bušk. Po turnirju so organizatorji pripravili zabavo 
ob živi glasbi, potekale pa so tudi nagradne igre. Pokale 
je podelil in prisotne pozdravil župan občine Mokronog - 
Trebelno Anton Maver. lasm)

Eno lepših nogometnih prizorišč 
ne le v občini Mokronog - Trebelno,
temveč tudi na Dolenjskem________________

SEVNIŠKI BAZEN NAJBOLJŠI 
PROTI PASJI VROČINI

Sredi julija je tudi Posavje preplavil vročinski val. Ne
kateri so že zdavnaj odšli z družino na dopust nekam na

LETO VELIKIH USPEHOV 
TREBANJSKIH KEGLJAČIC
_ V tekmovalni sezoni, kije končana, so trebanjske keglja- 
čice dosegle enega od največjih uspehov-4. mesto v 1. B li
gi! Druga ekipa je zbirala še kako potrebne izkušnje v 2. ligi, 
v kateri je osvojila 8. mesto.

Na državnem prvenstvu v disciplini SPRINT je 
Katja Šribar osvojila srebrno medaljo. Tri meda
lje so osvojile veteranke (bronaste Rozi Flisar in 
Angelca Dalmacija, srebrno je prejela Lojzka 
Škafar). Ekipno so Trebanjke na kegljaškem ma
ratonu v Kranju v generalni razvrstitvi (moške in 
ženske ekipe) osvojile zelo zavidljivo drugo me
sto. Turnirskih zmag sta se veselili Irena Goleš 
na odprtem prvenstvu Krškega in Katja Šribar na 
odprtem prvenstvu Trebnjega, na katerem je bil 
generalni sponzor trebanjski župan Alojzij Ka
stelic. S finalnim nastopom petnajstih igralk (ne
katere niso mogle nastopiti zaradi bolezni in šol
skih obveznosti) je na 29. klubskem prvenstvu 
prvič slavila Katja Šribar s 1589 podrtimi keglji

Jadransko obalo ali še kam dlje. Tisti pa, ki zaradi pre
obilice dela odlašajo s počitnicami, lahko izkoristijo letoš
njo obogateno ponudbo s številnimi zabavno-počitniški- 
mi aktivnostmi bazena v Sevnici. Mnogi Sevničani (in tudi 
okoličani) se odločijo za nakup sezonske karte, ki stane 

znosnih 46 € za odrasle oziroma 38 € za 
otroke. Dnevna karta pa letos stane 
3,5€. Poleg plavanja se boste na baze
nu odlično zabavali pri igranju vaterpola 
ali vodne košarke, odbojke na travi in 
namiznega tenisa. Najmlajšim so na vo
ljo tudi razna igrala in pa seveda pose

ben manjši in plitkejši bazen.

Torej za vse, ki še okle
vate in ne veste kam, dopu
stujete lahko tudi doma... 
Tudi tako, da obiščete sev- 
niški bazen, ki ga upravlja 
Borut Bizjak (na fotografiji).

(RJO

pred Hribškovo (1578) in Škafarjevo (1561). V novi sezoni, 
ki se bo začela 15. septembra, bo trebanjska prva ekipa v 1.
B državni ligi v Novem mestu gostila postojnski Proteus. 
Pred ligaškim Startom bodo odigrale prijateljsko tekmo z Be
lo krajino na novem kegljišču v Kanižarici in tekmovale na 
odprtem prvenstvu Slovenske Bistrice ob 30-letnici keglja
škega kluba Impol. O izidih bomo predvidoma poročali v na
slednji številki Cajtnga.

/S\C^©[yj©C\^\ [%©D^[^[y©TJŽS\ do konca avgusta 2007
NAMESTO [UMk} (142.921,29sit) - 35% ©©© GIMfS (92.980,32sit)

V CENI KOMPLETA JE TUDI VZGLAVNIK VISCO MED SOFT FLEXONA
‘cena velja za dimenzije 90x190, 90x200 in 80x200

-A

COMPAKT KF
• cona udobja v predelu medenice
• trdoto udobja lahko individualno izberemo
• gibljivo vpete vzmetne letve omogočajo 

nastavljivo ležalno udobje

• Jedro: točkovno elastično lateksjedro z udobnimi 
conami v predelu ramen, pasu in medenice se 
odlikuje po telesu prilegajočem se ležalnem 
udobju. Jedro: 7 consko, višina 14 cm.
• Prevleka: elastična dvojna tkanina, snemljiva, 
obojestransko prešita z zračnimi klimatskimi vlakni 
Medicott, pralna do 60°C.
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SLAKOVA ULICA 29 

8210 TREBNJE 

GSM: 051/335 133 

FAK: 07/304 13 08 

E-POŠTA: raJ_t@siol.net

DELOVNI ČAS:
od pon. - pet. od 9-13 in 14-18, 
sobota od 9-13

SPECIALIZIRANA PRODAJA LESENIH TVORIV

INTERLES 041-718-934

VSE VRSTE: ♦ SUROVE IVBIIIE ♦ IVERflll ♦ POHIŠTVEN IBUBITI 
♦ VEZflRE PLOStE ♦ RlEDIfl PARI ♦ POLICE ♦ LESOOITI,...

LAKI
AKZO NOBEL

AKZO NOBEL 11
Razrezi: 
fini-grobi
OBLAČENJE KOMBIJEV
in PRIKOLIC SKLADIŠČE NA VESELI GORI
PotobJooezs.p,Gubčevo 14,Mirno PRI MIZARSTVU KURENT



INTERVJU DUŠAN MEŽNARŠIČ niso prepovedali prireditev), skrbelo nas je 
vreme, saj je bilo tik pred začetkom povor
ke nebo črno in tako dalje.

Za nami je še ena uspešno organizi
rana največja turistična prireditev ob
čine Trebnje »Iz trebanjskega koša«. 
Letos se pod njeno organizacijo podpi
suje predsednik Turističnega društva 
Dušan Mežnaršič, pravnik, sicer pa (kot 
je sam dejal - zaenkrat še) zaposlen v 
Občini Trebnje kot Vodja službe za 
splošne zadeve. Ravno zaradi dobre or
ganizacije ste Dušana Mežnaršiča iz
brali za naj občana meseca junija. Mi bi 
ga proglasili tudi za naj intervjuvanca, 
saj je odgovoril - brez dlake na jeziku - 
na prav vsa vprašanja. Hvala, Dušan.

Koliko ste stari, koliko imate še do 
upokojitve? O svoji starosti ne bom govo
ril, sem že preveč star, da bi to obešal na 
veliki zvon. Do upokojitve imam še kar tri 
leta. Sam bi se že kar upokojil, saj so neka
teri dnevi v službi prepolni stresa. Imam pa 
tudi občutek, da si moje »penzije« želijo tu
di nekateri drugi.

Gospod Mežnaršič, tudi o letošnjem 
»trebanjskem košu« se govori v super
lativih, presežnikih. Kako ste vi osebno 
zadovoljni z letošnjim »košem«? Sam
osebno sem zadovoljen, da občani poh
valijo prireditev, vendar pa sem mnenja, da 
so tudi »Koši«, ki jih je vodila dosedanja 
predsednica TD Špela Smuk, bili uspešni. 
Seveda pa ni samo moja zasluga, da je bil 
»Koš« uspešen. Mislim, da bi moralo biti 
osebnost meseca celotno članstvo Turi
stičnega društva Trebnje, saj brez svojih 
sodelavcev le-tega ne bi mogli izpeljati. 
Seveda pa imajo zaslugo tudi vsi posa
mezni organizatorji dejavnosti, ki so se od
vijale v času »Koša«

Kaj je bilo vam najbolj všeč oz. česa 
se boste spominjali z veseljem ali z iro
nijo tudi še čez 20 let? Z veseljem se bom 
spominjal množice obiskovalcev, dobrega 
razpoloženja, seveda pa sem v času pri
prav na prireditev imel tudi vrsto neprijet
nih dogodkov, ki pa jih tukaj »ne bom pral«. 
So pa ti dogodki pustili kar nekaj »ran« na 
moji duši.

Koliko časa ste porabili za organiza
cijo take prireditve? Za organizacijo pri
reditve smo imeli zelo malo časa. Pred
sedniško mesto Turističnega društva sem 
sprejel »tik pred zdajci« po prepričevanju 
Špele, ki je odstopila zaradi materinstva. 
Poleg tega pa zaradi nekaterih nesoglasji

s predsednikom organizacijskega odbora 
prireditve, nismo bili pripravljeni sprejeti 
organizacijo. Zato je bila ponujena Radiu 
Zeleni val. Po razmisleku smo sklep spre
menili, saj se je v javnosti začelo govoriti, 
da udeleženci »Koša« ne bodo želeli na
stopiti, če organizator ne bo naše društvo. 
S tem pa bi lahko prireditev propadla tudi 
za naslednja leta. Tako smo sprejeli soor- 
ganiziranje z Zelenim valom, s tem, da oni 
prevzamejo zabavni program, vsa potreb
na dovoljenja in ostalo dejavnost »Koša« 
pa naše društvo. Kljub začetnim nezaupa
njem pa lahko rečem, da smo kar dobro 
sodelovali in med nami so se spletne tudi 
prijateljske vezi.

Kje oz. kako se pravzaprav začne z 
organizacijo take prireditve? Organiza
cija tako široko zastavljene prireditve se 
začne s skupnim dogovorom vseh organi
zatorjev posameznih dejavnosti, za kar je 
poskrbel župan kot predsednik organiza
cijskega odbora. Zatem pa se začnejo zbi
rati vsi potrebni dokumenti in soglasja za 
pridobitev dovoljenja. Verjemite mi, da to 
ni mačji kašelj, saj nam je že skoraj »voda 
tekla v grlo«. Posebne težave smo imeli z 
izdelavo projekta zapore ceste, saj je lan
ski projekt Ministrstvo za promet zavrnilo. 
Tukaj izkoriščam priliko, da se zahvalim 
CGP Novo mesto, ki so nam pripravili nov 
projekt in izvedli tudi fizično celotno zapo
ro. Na roko pa nam je bila tudi Upravna 
enota Trebnje, ki nam je kljub kratkemu ča
su izdala ustrezno dovoljenje. Seveda se 
pri pripravi zelo rado še naprej zapleta: ta
ko smo imeli težave pri postavitvi odra, na
pačne postavitve, kar je v petek povzročilo 
prometni »zamašek« (še sreča, da so bili 
policisti PP Trebnje toliko uvidevni in nam

Ste bili pred, med ali po »Košu« ner
vozni? Koliko časa ste prebili na »Ko
šu« službeno in koliko zasebno? Oh,
nervoza med košem je bila vse dneve kar 
precej prisotna, posebno me je skrbelo 
vreme, če bo »zdržalo« . Za »Koš« sem 
porabil kar veliko ur, pa tudi dni, posebno v 
večernih urah. Želim pa poudariti, da sem 
pri tem imel zelo dobro pomočnico v tajnici 
društva Biserki Sitar, ki me je znala miriti, 
hkrati pa opozarjala na vse pomanjkljivo
sti, ki so se pojavljale. Moral sem si vzeti 
tudi dopust, da sem lahko vodil priprave. 
Na samem Košu pa sem bil prisoten kar 16 
ur na dan, seveda s številnimi pomočniki - 
člani društva »Koš« ne bi bil tako uspešen. 
Želim pa pohvaliti tudi ekipo Zelenega va
la, posebno pa še osrednjo voditeljico pro
grama Tjašo Hrobat, ki seje dejansko tru
dila, da je program na osrednjem odru po
tekal tako organizirano in po načrtu.

Kdo je izbiral glasbene goste? Je bila 
v načrtu kakšna druga skupina, a je bila 
bodisi predraga, bodisi zasedena? (Vp
rašanje Frenka, Mirna) Glasbene goste 
so izbrali na Zelenem valu. No, bile so po
samezne kritike, da so si bile skupine 
»preveč podobne«, da bi moralo biti več 
»domače glasbe«. Se strinjam, žal pa je 
pri tem potrebno vedeti, da je bil čas za 
sklepanje pogodb zelo kratek in so dobre 
skupine bile že oddane; seveda pa je po
trebno gledati tudi na denar, saj so neka
teri postavljali nerazumno visoke cene za 
svoj nastop.

Kako primerjate »trebanjski koš« z 
ostalimi prireditvami po Sloveniji, reci
mo s »Pivom in cvetjem«? (Vprašanje 
Jelke, Trebniel Primerjati prireditev »Iz 
trebanjskega koša« s »Pivom in cvetjem«
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je skoraj nemogoče. V Laškem je po mo
jem prepričanju mnogo več donatorjev, 
sponzorjev, saj imeti več odrov za nasto
pajoče pomeni veliko denarnih sredstev. 
Veliko denarnih sredstev daje možnost iz
biro dobrega programa in dobrih glasbenih 
skupin, ki privabijo tako množico obisko
valcev. Res vredno spoštovanja in pohvala 
organizatorjem. Pri nas bo potrebno mi
selnost občinskih svetnikov, naših podjetij, 
in podjetnikov še malo spremeniti in jim 
dopovedati, da je prireditev ni namenjena 
Turističnemu društvu, temveč množici ob
čanov, širši javnosti možnost promoviranja 
občine, turizma, podjetij. Že letos smo vi
deli, da je bilo prisotnih mnogo gostov iz 
drugih krajev v Sloveniji, zasluga pa gre ta
ko medijski promociji Zelenega vala, kot 
tudi Krki Zdravilišču, ki so pripeljali svoje 
goste.

Koliko denarja je temu projektu na
menila Občina Trebnje in koliko ste ga 
zbrali s sponzorskimi sredstvi? Občina 
je temu projektu namenila 12.518 EUR (3 
mio SIT). Seveda pa prireditev zahteva 
brez pretiravanja tri do štirikrat več denar
ja. Lahko rečem, da smo s pomočjo dona
torjev, sponzorjev, srečolovom in najemni
nami zbrali toliko sredstev, da smo priredi
tev v celoti pokrili. Res pa kakšnega dobič
ka ne moremo pričakovati. Če bi pa morali 
plačati še medijsko promocijo, gasilce ter 
mnoge posameznike, ki so svoj čas name
nili pripravi organizacije, bi bili verjetno v 
minusu.

Kateri strošek je predstavljal naj večji 
del »finančne pogače«? Največji stroški 
so glasbene skupine, postavitev odra, raz
svetljave, ozvočenje, varovanje, plačilo 
voditeljem, čiščenju prostorov, napeljava 
elektrike, zapora ceste, promocija, takse...

Zakaj letos ni bilo Fun ball-a in zakaj 
ni bilo uradne otvoritve prenovljenega

šolskega igrišča v sklopu »Trebanj
skega koša«? (Vprašanje Mareta, Mir
na) Res letos ni bilo Fun ball-a. Mestni pa
rk smo letos namenili drugim dejavnostim: 
preventivi in zdravemu življenju, zdravi bio 
prehrani, domačim delavnicam, bio šolam, 
preventivi v prometu, humanitarni dejav
nosti, kar je bilo moto prireditve. Vsako leto 
si pač organizator zastavi nek program, ki 
ga ne more »mešati« z dejavnostmi, ki se 
ne vklapljajo v planirane dejavnosti. Nogo
meta pa je bilo kar dovolj na Mirni in bi bilo 
nepošteno, da ne bi gledalcem omogočili, 
da se ogledajo vrsto tekem. Zaradi tega tu
di ni bilo odprto igrišče v Trebnjem, saj so 
bili vsi sodniki na Mirni, pa tudi igralcev ni 
bilo dovolj.

Zakaj se prireditve ni udeležil že v na
javah napovedani direktor Direktorata 
za turizem Marjan Hribar? Za povabilo 
gostov je bil zadolžen župan. Mi v društvu 
smo računali, da bodo prvotne osebe, ki 
se ukvarjajo s turizmom. Žal se ni nihče 
udeležil, pa čeprav smojih seznanili in po
vabili tudi s strani TD. Župan je gostil dva 
eminentna gosta, B. Pahorja in A. Peterle
ta. Prisotna pa sta bila tudi oba naša po
slanca, dr. F. Žnidaršič in M. Uhan. Bili so 
tudi posamezni občinski svetniki. V društ
vu bi bili veseli, da bi bilo več občinskih 
svetnikov, več direktorjev naših podjetij, 
več donatorjev. Če bomo s košem še na
daljevali, bo potrebno temu delu prireditve 
posvetiti več časa.

Koliko gostov se je udeležilo v vseh 
treh dneh »Koša« in kateri dan (in koli
ko) jih je bilo največ? V času prireditve 
ocenjujemo, da se je »koša« ter vseh dru
gih dejavnosti v okviru koša udeležilo okoli 
15.000 obiskovalcev. Na samem osred
njem prireditvenem prostoru pa ocenjuje
mo, daje bilo okoli 9.000 ljudi.

Se je med prireditvijo zgodila kakšna

nevšečnost? Prireditev je potekalo do
bro. Imeli smo nekaj nevšečnosti, vendar 
smo jih že pozabili. Malo nam je dež 
»ukradel« programa za otroke, zamočili 
smo pri pravočasni dostavi malice za voz
nike old-timerjev, tudi delavci G7 niso v po
sameznih trenutkih dovolj resno opravili 
svoje delo, težave z odrom. Pa so že kar 
pozabljene, saj je koš v celoti uspel.

Kako je potekala izbira gostincev, 
gostinske ponudbe? Gostinska dejavno
st je opravljala Krka Zdravilišča, gostinci, 
ki so bili že na lanskem »košu«. Izbira ni bi
la naša, saj jih je povabil že predsednik or
ganizacijskega odbora. Lahko pa rečem, 
da smo z njim dobro sodelovali, pa tudi pri
tožb na njihovo delo nismo slišali.

Koliko ljudi je skrbelo za samo orga
nizacijo in koliko na licu mesta s po
močjo na terenu? Koliko ljudi je sodelo
valo pri organizaciji prireditve resnično ne 
vem, nismo pa niti zaprosili za ta podatek. 
Če razmislim, pa jih je moralo biti mnogo; 
priprava tako uspešnega kolesarskega 
tekmovanja, vrsta nogometnih tekem na 
Mirni, kinologi, golfisti, šahisti, tekmovanje 
motoristov, ribiči, priprava in izvedba po
vorke, srečelova, priprava kulturnega pro
grama, ozvočenja, gasilcev in, joj, ne mo
rem vseh našteti. Resnično MNOGO.

Menite, da se da prireditev še bolj po
pestriti? Od česa je to odvisno? Če se 
da v kakšni smeri? Seveda se da priredi
tev še popestriti, vendar pa se morajo pri
prave pričeti bistveno prej. V organizacijo 
pa je potrebno pritegniti še več oseb, dru
štev, gostincev, donatorjev, sponzorjev, 
pravzaprav vse tiste, ki želijo, da se pro
gram koša še izboljša. Resnično si želimo 
širok krog ljudi, zato naprošamo vse, ki 
imajo idejo: kar na plan z njimi.

Pred letom dni je bilo govora, da bi se 
prireditev lahko razširila še proti vzhod

nem delu, pred NLB, tako da bi se rajalo 
še najmanj 500m od osrednjega odra. 
Kaj veste o tem, ste tudi vi razmišljali v 
to smer? Prostor za prireditev je kar do
ber, z zgraditvijo nove avtoceste pa bo še 
manj problemov glede obvozov. Tudi sami 
ugotavljamo, da obstoja možnost, da se 
oder pomakne drugam. Mislili smo bolj v 
smeri gostilne Opara, da bo oder na sredi 
ceste, s tem bo večja slišnost in vidnost 
programa.

Katera prireditev »Iz trebanjskega 
koša« po vrsti je bila letošnja? Letošnja 
prireditev je bila devetnajsta po vrsti. V za
četku smo malo »zbrkali«, saj smo mislili, 
daježejubilejna.

Na »Košu« se je res veliko dogajalo. 
Menite, da bi bilo dobro izdati posebno 
tiskano izdajo, ki bi bila namenjena le 
temu projektu? Konec koncev bi se da
lo, glede na to, da ste imeli menda celo 
Press center, o tem napisati najmanj 20 
strani... Mnenja smo, da bi bilo potrebno 
prireditev medijsko še izboljšati. O njej bi 
morali poročati širše, tudi znane medijske 
hiše, saj ste videli, kolikokrat se je »Pivo in 
cvetje« pojavilo na televiziji. Bo potrebno 
»riskirati« več denarja v te namene.

Kako to, da ste celotno zadevo pre
dali Radiu Zeleni val? Menite, da v Treb
njem ni ljudi, ki bi znali brez tuje pomoči 
organizirati »Koš«? Koliko so oni vzeli 
denarja za svoje delo? Celotna zadeva, 
kot vi pravite, ni bila predana Zelenemu 
valu, saj sem že dejal, da smo si delo raz
delili. Prepričan sem, da je bilo našega de
la mnogo več. V začetnih pripravah na 
»Koš« smo predvideli Zeleni val le za or
ganizacijo karaok, sami pa smo se že do
govarjali z glasbenimi skupinami in vodi
telji. Ker pa je bil prepričan župan Alojzij 
Kastelic, da je potrebno v »Koš« vključiti 
»profesionalce«, smo pač morali to

skrbimo za živali
Delovni čas:
Veterinarska postaja Trebnje d.o.o. je odprta ob 
delavnikih od 7.-15. ure.
Ambulanta za male živali:

* delavnik: od 7 - 8.50 ure,
* ponedeljek, torek in četrtek: od 16.-18. ure
* sobota: od 8.-12. ure

Telefon ambulante za male živali: 34 82 126 ali 041 606 903 
Dosegljivi smo 24 UR na tel. št. (07) 34 82-120

VETERINARSKA POSTAJA Trebnje 
Pekel 8, 8210 Trebnje 

Tel.: (07) 3482-120, Fax: (07) 3482-121 
AMBULANTA MOKRONOG:

Tel.: (07) 3499-014

V skrbi za zdravje vaših živali opravlja Veterinarska postaja Trebnje d.o.o. 
naslednje veterinarske storitve:
♦Zdravljenjedomačihživali na domu (terenu)

♦Ambulantno zdravljenje malihživali 

♦Lekarniško dejavnost

♦Zdravljenje bolnih živali

♦Laboratorijska diagnostika (parazitološka,hematološka, 

biokemijska)

♦Kirurški posegi(sterilizacije,kastracije....)

♦Svetovanje o negi, vzdrževanje in prehrana hišnih ljubljencev

Na terenu opravljamo vsa veterinarska strokovna opravila kot so: 
♦Ustrezna preventiva: zaščitna cepljenja,vitaminizacija in 

svetovanje pri prehrani živali 

♦Odkrivanje bolezni inzdravljenježivali 

♦Kirurški posegi (carski rez,tujki,kastracije....)

♦Umetno osemenjevanje domačih živali 

♦Zdravljenje plodnostnih motenj 

♦Pregledi na brejost (zgodnje odkrivanje brejosti z ultrazvokom 

♦Svetovanje in izdaja zdravil

V priročni veterinarski lekarni so na voljo:
♦Pomožna veterinarska zdravila z nasvetom veterinarja, 

namenjena preventivi in zdravljenju živali 

♦Krmila za različne vrste in kategorije živali 

♦Sredstva za zatiranjezajedavskih bolezni, razkuževanjehlevskih 

površin in odpravljanje mrčesa in zajedavce 

♦Vitaminsko mineralni dodatki 

♦Dietna prehrana in kozmetika za maleživali 

♦Strokovni nasveti

Specialistična veterinarska opravila v ambulanti za male živali: 
♦Diagnostika in preventivna cepljenja



sprejeti. Lahko pa poudarim, da smo se že 
v naprej dogovorili, kako bomo porazdelili 
sredstva sponzorjev in občine in da so bili 
dogovori po našem mnenju pošteni (upa
mo, da se ne motimo).

Okoliški prebivalci, po naših infor
macijah, naj ne bi bili ravno zadovoljni s 
»Košem«. Menda nekatere niste niti vp
rašali za soglasje? Kakšni so bili pogo
vori in dogovori? Ste jim kaj obljubili v 
zameno za podpis, soglasje? Za prido
bitev dovoljenja s strani Upravne enote je 
bilo potrebno dostaviti tudi soglasje okoli
ških stanovalcev. Večina so bila pozitivna, 
res pa se vedno najde posameznik, ki mu 
tridnevna glasba in ropot ne ustrezata. Ra
zumem jih, res ni prijetno, žal pa ni boljše
ga prostora na vidiku, kar so pokazale do
sedanje prireditve. Izkoriščam pa priliko, 
da se jim v imenu organizatorja opravičim 
za vse nevšečnosti, ki smo jih s prireditvijo 
povzročili, pa ne samo njim, tudi tistim sta
novalcem, ki morajo trpeti večji promet na 
obvoznih ulicah.

Morda že načrtujete »Koš« tudi dru
go leto? Se nam obeta kakšno prese
nečenje? O jubilejnem »Košu« že zdaj 
razmišljamo, vendar bo društvo predhod
no postavilo za prevzem organizacije do
ločene pogoje. Ze v naprej mora biti jasno 
postavljen organizator, odgovorna oseba, 
kdo bo zadolžen za posamezne naloge in 
kdo bo poplačal posamezne izdatke, ki na
stanejo pri organizaciji. Če kdo ne zaupa 
Turističnemu društvu Trebnje, da ni spo
sobno speljati prireditev, naj jasno izrazi 
pomisleke. Člani društva imamo vrsto pro
gramov, ki jih bomo izpeljali in se ne »pe
hamo«, da bomo organizatorji »Iz trebanj
skega koša«. Lahko pa sporočim bralcem 
Cajtnga kot prvim, da pripravljamo veliko 
novoletno zabavo pod šotorom, saj ugo
tavljamo, da si to Trebanjci želijo.

Izkoristite prostor še za morebitne 
zahvale, pohvale ... Vprašanj je bilo kar 
preveč, upam, da z odgovori ne bom vaše 
bralce dolgočasil. Vseeno pa izkoriščam 
prostor, da se zahvalim vsem, ki so kakor
koli pripomogli k uspešnosti prireditve, 
predvsem tistim, ki so vložili veliko svojega 
časa in to prostovoljno: najprej bi se za
hvalil vsem svojim sodelavcem članom 
društva, zatem Mojci in Mariji iz Oddelka 
za gospodarstvo, društvu kmečkih žena, 
vsem nastopajočim, vsem društvom v po
vorki, vsem, ki ste sodelovali pri izvajanju 
programa v parku, gasilcem, policiji, CGP 
Novo mesto, vsem, ki ste pripravili svoj 
program v okviru »koša« (kolesarji, golfi- 
sti, šahisti, družina Okorn, kinologi, nogo
metašem Mirne, zdravstvenim delavcem; 
upam, da nisem še koga izpustil. Seveda 
pa gre zahvala tudi županu občine Alojziju 
Kastelicu, kot predsedniku Organizacij
skega odbora. (Pripravil: Goran Smuki

ŠTORKLJE V MIRNSKI DOLINI
Štorklje so vsakomur dobro znane velike bele pti

ce selivke s črnimi letalnimi peresi, dolgim, rdečim 
kljunom in nogami. Večina parov gnezdi v panon
skem svetu, v zadnjem desetletju pa jih srečujemo 
tudi v drugih ravninskih predelih Slovenije, kjer je na 
podeželju še dovolj razpoložljive hrane. Štorklje se 
večinoma prehranjujejo z žabami, ribami, žuželkami, 
deževniki in drobnimi pticami ali sesalci.

Par štorkelj to poletje domačini pogosto videvajo 
na travnikih in poljih ob reki Mirni pri Pijavicah, ki se 
lahko pohvalijo, da so lansko leto osvojile 2. mesto v 
tekmovanju najlepših vasi in se sedaj ponašajo s pe
čatom gostoljubnosti, ki ga podeljuje Turistična 
zveza Slovenije. Starejši se hudomušno nasmihajo z 
željo, da bi se štorklje ugnezdile, se za stalno naselile 
v naši dolini in seveda »prinesle« čimveč otrok. Lepo 
je, da se kraji ponašajo s turistično gostoljubnostjo, 
truditi pa se bo treba tudi, da (p)ostanemo gostoljubni 
za mlade družine, da se jim ne bo treba odseljevati v 
mesta. (Rja

Pgll 0
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TREBANJSKI GODBENIKI IN 
MAŽORETE NA TRIGLAVU

Sl . fy\Y< ■K:-J
Občinski pihalni orkester Trebnje se je v petek, 13. julija 

udeležil 22. pohoda članov Združenja borcev za vrednote Na
rodno osvobodilne vojne, veteranov vojne za Slovenijo in Zve
ze slovenskih častnikov na Triglav, najvišjo slovensko goro. 
Pohod je bil posvečen Triglavu, ki je simbol slovenstva, poleg 
tega pa tudi 60 letnici priključitve Primorske matici Sloveniji ter 
partizanskim patruljam, ki so se v letu 1944 povzpele na vrh 
Triglava. Pohod predstavlja eno osrednjih prireditev veteran
skih združenj v Sloveniji. Osrednji del prireditve je potekal na 
Kredarici (2515 m), kjer je nastopil med drugimi tudi Občinski 
pihalni orkester Trebnje. Orkester se je prvič v svoji zgodovini 
povzpel na najvišjo slovensko goro kot skupina, poleg tega pa 

je prvič nastopil nad 2000 metrov nadmorske višine. Na Triglav se je povzpelo 42 godbenikov, godbenic, mažoret ter njihovih svoj
cev. Za varnost so skrbeli vodniki Planinskega društva Trebnje, ki so naporno pot poskušali poenostaviti s spodbudnimi besedami 
in pomočjo pri premagovanju nevarnih ovir. Gorski podvig se je končal naslednjega dne na Rudnem polju, kjer je potekala tudi os
rednja proslava ob prej omenjenem dogodku. (LeaFlorjančiči

OPO Trebnje igra na proslavi pri; 
Triglavskerr^donunT^^darici^

#7/33 71420 in 041/514 233

Spoštovani svojci umrlih!

Človek v svojem življenju ne 

sme biti nikoli sam. Še 

posebno ne, ob tako težki 

preizkušnji, kot je smrt 

bližnjega. Ker se zavedamo 

pomena zadnjega slovesa, vam 

želimo glede na dolgoletne 

izkušnje, ponuditi 

profesionalno uslugo. Na voljo 

smo vam, ne glede na dan ali 

uro.

Sonja Novak s.p.

POGREBNA SLUŽBA NOVAK, Sonja NOVAK s.p.
Gubčeva cesta, 8230 MOKRONOG: pr: Aškerčeva 7, NOVO MESTO

AAESdc.:.
Ledina 40,8290 Sevnica

IZDELAVA STROJNIH OMETOV 
- TLAKOV (estrihov) in VSE 

VRSTE FASAD
s ADAPTACIJA
■ y po konkurenčnih cenah

I-1 INFORMACIJE:-

•031/598355 *

Lunačkova 16, Mirna
Tel.: 041/747-784, fax: 07/30-47-914
E-mail: instalacije.koprivc@siol.net

računal n Ičar.sl

C prodaja In servisiranje računalniške opreme 

( prodaja namiznih In prenosnih računalnikov 

( Izvedba računalniških mrežnih povezav 

v izdelava in optimizacija spletnih strani 
( oglaševanje
C izdelava celostne grafične podobe 

( grafično oblikovanje tiskovin, spletnih strani 
in spletnih pasic

Telefon 059 026 770
E mali: info@racunalnicar.si

www.racunalnicar.si
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ZAČEL KOT IZVRSTEN IGRALEC, NADALJUJE KO VRHUNSKI VRATAR
Na nogometni turnir v Žužemberk, o katerem v Cajtngu sicer ni

smo pisali, se je prijavilo kar lepo število ekip, tudi iz ljubljanske
ga konca, da ne govorimo o zelo dobrih domačinih, kljub temu pa 
je izstopala ena druga oseba. Vratar Rem-a (mimogrede, Rem je 
tudi osvojil turnir) Jože Jeraj, sicer iz Stične, ki je z bravuroznimi 
obrambami predvsem v finalu spravljal v obup igralce nasprotne 
ekipe Jurna vas. Jeraja smo sicer imeli možnost videti tudi v zim
ski in poletni ligi (Trebnje, Šentlovrenc), te dni in minula meseca 
pa kot za stavo po turnirjih širom Slovenije pobira pokale za naj
boljšega vratarja. Zato mu v Cajtngu namenjamo nekaj vrstic...

Jože, ste tudi vi začeli z nogometom kot pet letni fant? Dobro, 
tega ne štejem, pravzaprav štejem le tekme, kjer so se začeli večji 
uspehi. Pri 16-tih letih sem postal najboljši strelec lige v Ivančni Gorici, 
recimo, da se je takrat pri meni začelo.

Ste rekli strelec, niste po "poklicu" vratar? Ne, začel sem kot ig
ralec, kjer beležim s svojo ekipo (Dixi - za sponzorstvo sem prepričal 
starše) tudi lepe uspehe. Dvakrat smo postali občinski prvaki Ivančne 
Gorice, 4x pa smo osvojili drugo mesto v medobčinski ligi (med obči
nami Ivančna Gorica, Dobrepolje, Grosuplje in Škofljica). Vratar sem 
šele pet let.

Šele? Zakaj pa ste sploh presedlali z igralca na vratarja? Prav
zaprav je tako naneslo povsem naključno. Na enem izmed turnirjev 
sem začel kot igralec, v prvih nekaj krogih zabil 10 zadetkov in že skoraj 
postal najboljši strelec turnirja. Potem pa je naš vratar slabo branil v če
trtfinalni tekmi in na vrata sem stopil jaz. Takrat potem nisem postal naj
boljši strelec turnirja, nekdo meje prehitel za en gol, sem pa postal naj
boljši vratar turnirja. Od takrat me "postavljajo" na gol.

Kaj je za vas kot vratarja dosedanji največji uspeh? Največji us
peh je bil, ko smo z ekipo KMN Pipo postali pokalni prvaki Ljubljane in 
se uvrstili med 8 ekip v Sloveniji. Žal smo potem zaradi pomanjkanja fi
nanc izstopili s tekmovanja. Pokalov za najboljšega vratarja pa že več 
ne štejem, čeprav sem prav vsakega izredno vesel. Za vsakim namreč 
stoji svoja zgodba. Eni so bolj zasluženi, drugi manj, predvsem pa mi jih 
je veliko splolzelo iz rok, ker organizatorji dajo pokal vratarju drugouvr
ščene ekipe, namesto dejansko najboljšemu vratarju. Ampak sem se 
na to že privadil, tako da se ne obremenjujem več toliko s tem.

Kdaj ste pa iz Ivančne zašli v Trebnje, v Rem? Ja, tudi zanimiva 
zgodba. Trebanjec Drago Perparje stavil z mojim prijateljem iz Grosu- 
plja, da ima on boljšo ekipo v nogometu. Prijatelj je nato sestavil ekipo 
in poklical tudi mene (tisto leto smo namreč z ekipo Bomax osvojili tudi 
grosupeljsko ligo s 15-timi zmaga-mi, brez poraza), potem pa smo

Perparjevo ekipo "zvozili" z 12:1.
Perpar je sicer tako izgubil stavo 
(večerja), uspel pa je prepričati me
ne, da sem začel braniti za njegov 
klub. No, takrat je v svoj klub zvabil 
tudi mojega soigralca Ivico Furdija.

In potem se je začela zgodba o 
uspehu z Remom? Najprej me je dal 
Perpar na kaljenje v drugo ligo k ekipi Go
stišče Hribar, kjer smo takoj postali prvaki.
Že drugo leto sem postal prvi vratar Rema.

Bi zamenjali klub v trebanjski ligi in 
za katerega bi se odločili? Kluba ne 
bom zamenjal v nobenem primeru, saj ta
ke ekipe še nisem srečal. Ne rečem, da 
smo vedno najboljši, da nas krasi ne vem 
kakšna dovršenost, igramo pa z dušo in sr
cem, karje v večini primerov odločilnega po
mena. Seveda pa vse niti v rokah skrbno drži 
Drago Perpar. Aha, in če bi res moral zamenjati klub...
Če bi res moral, bi se odločil za ŠD Šentrupert. Mislim, 
daje pri njih podobno vzdušje, imajo pa tudi dobre navijače.

Glede na vaše izkušnje bi si upali potegniti vzporednico 
med trebanjsko, sevniško in ivanško ligo? Lahko poskusim. 
Mislim, da je najslabša ravno trebanjska liga, kar pa še ne po
meni, daje slaba. Najboljši klub v trebanjski ligi bi bil po moje še
le na 3. ali 4. mestu v ivanški ligi, ki je torej druga po kakovosti. 
Je pa res, da tudi najboljši klub iz Ivančne ne bi postal prvak 
sevniške lige, bi pa krojil vrh. Sevniška liga ima torej po mojem 
mnenju najbolj kakovostne igralce.

Imate morda kakšnega vzornika? Morda bo izpadlo smeš
no, toda vzornik mi je Darko Tokič, ki je branil za Sveo iz Litije in 
je verjetno celo mlajši od mene (Jeraj jih ima skoraj 30, op.p.). 
Igral sem proti njemu in kar dela na golu on, je za v priročnike.

Končajva z domačimi imeni. Kdo so po vaše najboljši 
domači igralci? Iz trebanjske lige mi je najbolj všeč Rudi Ze- 
slin, ki igra za Paradiž, iz ivanške lige pa sta zame osebno naj
boljša Klemen Zaletel kot vratar (brani tudi za Livar) in Robi 
Gačnik kot igralec. Najboljši igralec, ki je igral na območju Treb
njega in tudi Ivančne Gorice pa je zame nedvomno Sandi Bra- 
covič, ki v Trebnjem še zaigra za ekipo Urbič. (g$m)

Jože Jeraj s prehodnim pokalom, 
katerega je s svojo ekipo osvojil v 

Žužemberku. (Foto: Raje)

JkDEU
DEU Peter Deu s.p. 

Stari trg 3

8230 MOKRONOG

BENCi

MSKLSEBViS

- dostava kurilnega olja in dieselskega 
goriva po ugodnih cenah 

■ možno tudi plačilo na obroke

NAROČILA SPREJEMAMO NA TEL 07 34 99 556, 
VSAK DAN OD 6-22, OB NEDELJAH OD 7-22.

TAKOJ ZAPOSLIMO
■ samostojnega ključavničarja 

za delo na sestavi 
b strojnega tehnika oz. operaterja 

za delo na plazmi

O FEROTEHNA d.o.o.

Krmelj 37, 8296 Krmelj, Slovenija 
T: +386 7 81 84 425 
F: +386 7 81 84 002
www.ferolehna.si
info@ferotehna.si

Informacije na GSM 051 39 26 39 
Andrej Vidmar

/MM MM

-IZDEIAVA VSEH VRST FASAD 
-STROJNI OMETI

(zunanji in notranji)

-Ml
rmtm

-PLESKANJE NOTRANJIH in 
ZUNANJIH PROSTOROV 

-POLAGANJEMAVČNIH PLOŠČ 
-IZDELOVANJE OBOJA-NAPUŠČEV

I L 1 .i/
041-729-8081

IVAN ILNIKAR s.p., Pluska 14, Trebnje 
Tel.: 07 30 45 854, fax: 07 30 45 954

Marija Jevnikar s.p., Cankarjeva 3, Trebnje; Tel.: 07/30-44-120, Gsm: 031 /366-120 
Delovni čas: pon., sre., pet. 8-12 in 14-20 ure, tor., čet. 8-12 ure

nmsnzn
HIDRATACIJA KOZE PEDIKURO
PO SONČENJU MITICELULITIII PROGRflm -

mnniKURn
- ULTRAZVOČNA TERAPIJA flROmflTERflPIJfl

za suho kožo nvuRUEDfl mnsnZfl -
-DECLEORJEVA POMLAJEVALNA NEGA $0»™»



NAGRADNA KRIŽANKA - NAGRADNA KRIŽANKA - NAGRADNA KRIŽANKA - NAGRADNA KRIŽANKA
SESTAVIL: 

GORAN SMUK

NIZOZEMSKI
NOGOMETNI

KLUB

VZDEVEK 
KOŠARKARJA 
SAN EPIFANIA

SOLISTIČNA
GLASBENA
PRIREDITEV

ZBITA, NE
PROPUSTNA 

PRST, 
GLINA

ZNAČILNE
ŠTEVILKE
JAMESA
BONDA

DARKO
JAMŠEK

PRVOTNA
GRŠKA
MUZA
PETJA

CAJTNG
106

AVGUST
2007

POLOTOK V 
SREDNJI 
AMERIKI 

(naša pisava)

HITER,
SILOVIT
VOJAŠKI
NAPAD

ŽENSKO IME. 
TUDI

ELIZABETA
(krajše)

REKA V 
KAZAHSTANU.

PRITOK
BALHAŠKEGA

JEZERA

MEJNI PRE
HOD S CRO 

PRI
ILIRSKI

BISTRICI

SVETA GORA
V GRČIJI;

TIP VOZILA 
HVUNDAI

srrr
Brni,

PONAVLJANJE
KAKEGA
POJAVA

ROMEOVA
LJUBICA

NAGLAVNI
ZAJEDALEC

1.000 KG

DOKAZNO
SREDSTVO

BREZPRAVNO
LJUDSTVO

>

CAJTNG
106

AVGUST
2007

KOLIČINA, KI 
JO MERIMO 

ZVVAT-I

RIMSKA 4
RANOCELNIK

ŠPANSKI
NARODNI

JUNAK
1043-1099

CITROENOV
AVTO;

POSMEHUIV 
NAZIV ZA 

AMERIČANA

SOSEDNJI
ČRKI

STARORIMSKI
POZDRAV

OKRASNI
PTIČ

ČEBELJA
SAMICA

————

ARABSKI
ŽREBEC

ERBIJ

AVSTRIJSKA
POROČEVAL

AGENCIJA

RADIJ
———

IRENA
CIRMAN

VIHARNO
VZKLIKANJE,
NAVDUŠENO

ODOBRAVANJE

ITALIJANSKI
MODNI

KREATOR
GIORGIO

ČLOVEK S 
ČELADO

SLIKAR
SAMOUK

BOŠTAJNČAN ANDREJ PEŠEC 
BLESTEL NA OBALI

Zadnji teden julija je v Portorožu potekalo evropsko 
prvenstvu dvoranskega nogometa za študente, ki se ga 
je udeležilo 20 ekip iz cele Evrope. Na svojega rojaka so 
lahko upravičeno ponosni v sevniški občini, natančneje 
v Boštajnu, kjer domuje študent Andrej Pešec. Vratar 
ljubljanske univerze se je na prvenstvu izkazal z izjem
nimi obrambami, ko je spravljal obup napadalce iz Črne 
Gore, Italije, Španije in Ukrajine. Atudi Peščeve obram
be niso bile dovolj, da bi se močno okrnjena zasedba 
ljubljanskega študenteraja uvrstila vsaj v polfinale ev
ropskega prvenstva, kjer je branila naslov evropskega 
prvaka. Prav lahko pa se zgodi, da se bo Andrej Pešec v 
novi sezoni pridružil kateri izmed ekip v 1. slovenski fut-

sal ligi, saj je pravo presenečenje, da ga že poprej ni nih
če opazil, (dp)

Pravilno rešene križanke pošljite do konca tekočega 
meseca na Cajtng d.o.o., Tomšičeva 4,8210 Treb
nje, pet srečnežev pa bo prejelo praktične nagrade.

IŠČEMO
DOPISNIKA

... iz občine Ivančna Gorica. Pošljite mail na cajtng@siol.com

Cenjeni lastniki malih živali!
Izognite se težavam, ki se redno in večkrat letno pojavljajo pri 
vosih ljubljencih, ko nastopi čas parjenja. Vam in vašim 
ljubljencem bo veliko prizaneseno, če boste pravočasno 
poskrbeli za kastracijo oz. sterilizacijo mačk ali psov.
Rešitev, ki prinaša mirnejši spanec, manjše nevarnosti za 
nastanek poškodb na cesti ali med "boji", odpravo neza
želenih mladičev in nenazadnje tudi boljše zdravstveno stanje 
živali.
Informacije dobite na (01)78-69-766 in 041-626-935.
V noši ambulanti bodo štirinožniki deležni tudi ostalih veteri
narskih storitev, vključno z zaščitnimi cepljenji in zdravlje
njem.
Nahajamo se v Iv. Gorici no Ljubljanski cesti od ponedeljka 
do petka od 7. do
I2h ter od 17. do I8h
in ob sobotah od 8. 
do lih.

PRODAJA 
HRANE ZA 

MALE ŽIVALI
Eukanubalh

Ambulanta Ivančna Gorica 
Tel.:01/78-69-766,01/78-77-111

TRGOVINA

*—ANA Ana Deu s.p. 
Stari trg 13 
8230 Mokronog

vnC ' velika ponudba šolskih copat 

e pestra izbira otroških športnih copat 
# šolski nahrbtniki - ZELO UGODNO
e AKCIJA: ženski čevlji iz preteklih sezon po ugodnih cenah

Andrej Zupančič s.p. 
Štefan 23, TREBNJE 

Tel.: (07) 30-44-852 
Gsm: 041/652-313 

www.krovstvozupancic.si

UPANČIČ

• krovska dela s TRIMO opečnimi, betonskimi, 
pločevinastimi in salonit kritinami

e vsa kleparska dela
• vgradnja strešnih oken DTrimo

n

Leopold Koščak s.p. 
Kamnje 1, Šentrupert
Tel.: (07) 30-40-214 
Gsm: 041-754-051

■ Izdelovanje kotlov za 

pripravo živinske krme 

v ALU in IN0X izvedbi

■ Razrez in krivljenje plo

čevine na CNC strojih

■ Izdelava peči za kotle 

za žganjekuho



(EXCT(R A - TORM trgovina. 1urij Satamon s.p., (Dofenji cBoštanj 55 a, 8294
saloni kopalnic

L-mail: extraform@sioC.net, Splet: xwvw.extrafonn-sp.si

ZA PROSTA DELOVNA MESTA ZA novi salon kopalnic in keramike V TREBNJEM
1. Poslovodja trgovske ali komercialne izobrazbe V ali IV stopnje z najmanj 

5 let delovnih izkušenj.
2. Prodajalec najmanj IV stopnje^zobrazbe

%
Pisne ponudbe s kratkim življenjepisom in dokazili pošljite v 30 dneh od dneva objave na naslov:
EXTRA-FORM trgovina, Jurij Salamon s.p., Dolenji Boštanj 55a, kadrovska služba, 8294 Boštanj.
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SALONI MALOPRODAJE:

P.E. Dolenji Boštanj 55a, tel. 07 8141306
P.E. Dolenjska cesta 242b, Ljubljana Rudnik, tel. 01427 12 92
P.E. Krško, tel. 07 49 21409
P.E. Brežice, tel. 07 49 61153
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INTERVJU: ŽUPAN ALOJZIJ KASTELIC
Minilo je približno pol leta župa

novanja. Kako se počutite na čelu 
občine? Je tako, kot ste si zamislili, 
da bo, ko ste kandidirali?

Ja, zdaj že delamo s polno paro. Ni
koli nisem mislil, da je ta funkcija tako 
zahtevna, saj ne le, da jemlje ogromno 
časa, pač pa zahteva tudi izredno širino 
in tankočutje pri odločitvah. Ogromno

ZAKAJ NISTE ZA PROJEKT CVIB 
LJE ZAPROSILI ZA EVROPSKA 
SREDSTVA, S ČIMER BI ZNIŽALI 
CENO KOMUNALNEGA OPREM
LJANJA?

Ker takih sredstev ni razpisanih. 
Za opremljanje stanovanjskih zazi
dalnih con ni možno pridobiti nobe
nih sredstev z evropskih skladov. Ta 
sredstva imajo razvojni značaj in so 
namenjena za gradnjo industrijskih 
oziroma obrtnih con, za ekološke 
projekte kot so čistilne naprave in 
ravnanje z odpadki (za kar se bomo 
tudi prijavili, ko bo razpis), za razvoj 
podeželja in podobno.

ljudi od mene pričakuje, da se bom 
100% zavzel zanje in včasih so te proš
nje zelo banalne. Tako je ena izmed 
mojih najpomembnejših nalog spreje
manje prioritet, ko se moram odločiti, 
čemu dati prednost.

Tu pa se pojavi nov problem, saj mo
ram koordinirati med gašenjem poža
rov, torej nujnih zadev, ki zahtevajo ta
kojšnje posredovanje, in pa dolgoročno 
strategijo. Namreč že v podjetniški pra
ksi sem ugotovil, da je ravnovesje med 
tema dvema aktivnostma ključno: če ne 
rešujemo trenutno akutne situacije, se

zadeve sesuvajo, če nimamo neke jas
ne dolgoročne usmeritve, pa smo raz
cepljeni na 100 koncev in na koncu le še 
gasimo požare, razvoja pa ni. Oziroma, 
na koncu se ukvarjamo le še z malen
kostmi in rutinskimi opravili.

Vendar je bilo v prvih po leta mojega 
županovanja situacija taka, da za izva
janje strategije enostavno ni bilo mož
nosti, saj je bilo odprtih ogromno zadev, 
ki so zahtevale trenutno angažiranje.

Zato ste morda nekateri v mojem de
lu pogrešali neko sistematičnost, pos
topnost, logično sosledje določenih ak
tivnosti, vendar situacija ni dopuščala 
takih rešitev.

Ob tej priložnosti bi se želel tudi opra
vičiti vsem, ki so bili na kakršen koli na
čin in včasih sploh ne po svoji krivdi 
vpleteni v te zgodbe. Namreč, čeprav 
me ljudje poznajo, da delujem umirjeno, 
je bilo včasih treba udariti po mizi in 
spodbuditi stvari, da so se začele pre
mikati.

Tako morda pred nekaterimi izpadel 
ihtav, zaletav, svojeglav, morda preveč 
samozavesten ali podjetniški v razmiš
ljanju, za nekatere celo egoističen ozi
roma, da zadeve vodim po nekih svojih 
kapricah. Vendar verjemite, da so bili 
mnogi od teh prijemov nujni, da smo vz
postavili potrebno stanje ravnovesja in 
lahko začnemo resno delati, načrtno in 
skozi projekte.

Uspel vam je »čudež dobiti pod
poro Občinskega sveta (OS), ki kar 
traja...

Ja, ni bilo lahko. Vedeti moramo, da 
ima vsak posameznik, poleg njega pa 
tudi politična opcija, ki jo zastopa, svoje

zahteve.
Razumem moje predhodnike, ki v te

mu niso uspeli, saj je potrebna izjemna 
elastičnost in prilagodljivost ter res sto
odstotna predanost funkciji. Moja velika 
prednost je, da sem nestrankarski kan
didat oziroma da ne simpatiziram s poli
tičnimi opcijami, pač pa s sposobnimi, 
poštenimi in delovnimi ljudmi ter dobri
mi projekti.

Ob tem nimamo podpisane neke 
uradne koalicijske pogodbe, vendar 
smo pri odločitvah sklepčni, kar je še 
večji uspeh, saj vsak glasuje po svoji 
vesti in ga ne zavezuje k določeni odlo
čitvi noben dokument.

Svetniki v bistvu zastopajo določeno 
število ljudi in zato je treba prisluhniti 
vsaki dobri ideji, jo analizirati ter ovred
notiti, potem pa se odločiti, ali je pri
merna in kdaj je realno izvedljiva. In če 
vidimo, da prinaša korist občanom in 
občini, ko je treba nekako umestiti v ča
sovni plan ter ji zanjo zadolžiti izvajalca, 
sicer zvodeni.

Ali lahko izpostavite kaj, kar je bilo 
narejenega v prvih pol leta? Morda 
kakšen konkreten projekt?

Ogromno je bilo narejenega! Ko sem 
delal beležke, kaj vse smo naredili ali 
spravili z mrtve točke, sem na mah po
pisal tri strani, kar pomeni več deset re
aliziranih ključnih projektov. Sem ne 
štejem tekočih stvari, ki so samoumev
ne oziroma ki se izvajajo ves čas in sp
roti.

Naj omenim dva vidnejša dogodka v 
zadnjem času: na obisku je bil velepo
slanik Velike Britanije, pred nedavnim je 
bila je bila tu tudi delegacija Evropske 
skupnosti. Poleg ogledov v sami občini 
Trebnje so razgovori tekli tudi v meri so
delovanja in izmenjave izkušenj. Obči
na Trebnje je tudi nosilka projekta turiz
ma za celo Dolenjsko, katerega vred
nost je 550.000,00 EUR, od česar EU 
prispeva 85% sredstev. Vsebinsko pro
jekt pomeni nov model predstavljanja 
na interaktivnih Internetnih straneh, kar 
bo vsekakor vplivalo tudi na razvoj elek
tronskega komuniciranja občinske up
rave (OU) z občani.

Tu je še nekaj zanimivejših aktivno
sti, s katerimi so občani morda že sez
nanjeni, morda pa tudi ne:

1) Čistilna naprava Mirna štiri leta ni 
čistila desnega brega. Pred kratkim 
smo uspeli podpisati sporazum o čišče
nju.

2) OŠ Trebnje bo po dolgih desetlet
jih obratovanja dobila uporabno dovo
ljenje. Mnogo občanov niti ne ve, da je 
do sedaj OS obratovala brez uporab
nega dovoljenja!

3) Plinifikacija. Podelili smo koncesi
jo Butan plinu in v prihodnjih letih priča
kujemo razvoj plinifikacije na našem 
območju.

4) Prizidek k domu starejših obča
nov: v letošnjem letu bo izgrajen prizi
dek, vrednost projekta 1.3 mio €.

5) DIP OŠ Nemška vas je sprejet To 
je idejna zasnova za telovadnico in os
tale prostore pri OŠ Dol. Nemška vas. 
Podpisana je že tudi pogodba z enim od 
lastnikov zemljišča. Začetek gradnje 
pričakujemo v letu 2008.

6) DIP OŠ Dobrnič je sprejet. Zače
tek del naj bi bil v letu 2009.

7) Podpis sporazuma o sofinancira
nju projektne dokumentacije suhokranj- 
skega vodovoda in zamenjave azbest
nih cevi: sporazum je bil podpisan med 
šestimi župani in ministrom Podobni
kom v času obiska vlade.

8) Kulturni dom Trebnje je bil v dena
cionalizacijskem postopku. Prvi dan na
stopa mandata sem dobil na mizo zah
tevek v višini cca 1 mio € za povračilo 
zaradi nezmožnosti uporabe Kulturne
ga doma v letih 1991-2006. Dosegli 
smo sporazum, ki je ugoden za občino 
in sicer kompenzacijo in plačilo v višini 
83.0006. Glede na zahtevek bomo pla
čali skupaj s kompenzacijo 'A zahteva
nega zneska.

9) Uredili smo delitveno bilanco med 
tremi občinami, ki so prej sestavljale ob
čino Trebnje. Zahteven projekt!

10) Sprejetje zaključni račun za leto 
2006 z obrazložitvami, kar je bil tudi po
goj, da smo lahko pristopili k delitveni 
bilanci. Sprejeli smo tudi občinski prora
čun za nadaljnji dve leti.

11) Evropski skladi: pojavljamo se z 
dvema projektoma in sicer z industrij
sko cono Trebnje v skupni vrednosti 1,4 
mio € in turističnim projektom »Internet
ni portal tematskih poti v JV Sloveniji« 
ter rezervnim projektom »Adaptacija in 
zazidava prostorov za zdravstveno var
stvo«. Od državnih sredstev smo s stra
ni Ministrstva za lokalno samoupravo 
uspeli pridobiti 300.0006, kijih bomo po 
pridobitvi sklepa OS porabili na lokalni 
cesti proti Račjemu selu oziroma na
tančneje, v zazidalni načrt Cviblje.

12) Začrtali smo temelje za reševa
nje socialne in romske problematike.

13) Po petnajstih letih stagnacije je 
zaživel zazidalni načrt Cviblje. Sprejet 
je odlok o programu opremljanja, cena

POMEMBNA NOVICA:
Vsa zemljišča za železniški prehod 

Mirna so bila pred dnevi pridobljena in 
»na polno« se bo začel izvajati projekt 
zavarovanega železniškega prehoda 
ter izgradnja obrtne cone.

znaša 44 € po kvadratu. Naj tu še enkrat 
razložim, da je ta cena najnižja možna, 
saj je komunalna ureditev odvisna od 
vrste kriterijev, ki so določeni s pravili, 
na katere nimam vpliva. Poleg tega no
sijo Cviblje težko breme preteklosti, ki 
ga bodo zdaj žal plačali bodoči gradite
lji. Naredili smo vse, da bi bila cena naj
nižja.

Na volitvah ste obljubljali spre
membe. Oziroma točneje, da boste 
obdržali, kar je bilo dobrega, ter 
spremenili ali nadgradili področja, 
kjer se dajo zadeve izboljšati...

Stvari se odvijajo, vendar projekt še 
zdaleč ni zaključen. Dnevno se razkriva 
ali na novo pojavlja ogromno novih na
log, ki zahtevajo trenutne odločitve, us
klajene z dolgoročnim razvojem občine.

Seveda bom obdržal vse, kar sovpa
da z našo razvojno vizijo in z reševa
njem tekoče problematike. Predvsem 
pa si želim več projektnih aktivnosti in 
novih programov.

V TREBNJEM (NA SREČO) NE BO GSO!
Bralka Jelka iz Trebnjega je od župana preko Cajtnga želela izvedeti sle

deče: "Imam informacijo, da seje že kar nekaj občin v Sloveniji opredelilo 
kot območje brez gensko spremenjenih organizmov (GSO). Med njimi je 
tudi naša mlada sosednja občina Mirna Peč. Zanima me, kakšno je glede 
tega mnenje našega župana. Zanima me tudi, če je tudi naš župan razmiš
ljal o tem, da bi ravno s tem, ko bi razglasili občino Trebnje za območje 
brez GSO, naredil največ, kar lahko naredi za občane občine Trebnje, Slo
venije in zemlje kot planeta in se pridružili družini občin, ki so osveščene 
in napredne?"

ODGOVOR ŽUPANA: Odgovoril bom najprej ponazoril s primerom, na koncu 
pa odločno povedal tudi svoje mnenje. Lansko leto za Božič sem v trgovini kupil 
krasen paradižnik. Ko se ga prinesel domov, sem ugotovil, da je nekako brez 
okusa, zato je obležal v skledi za zelenjavo na kuhinjskem pultu vse do sredine 
februarja. Ko sem ga takrat vzel v roke, sem ugotovil, daje še vedno precej čvrst 
in se ni dosti spremenil; razen da so se na njem pojavile črne pike. Sicer ne vem, 
ali je bil paradižnik genetsko spremenjen, močno obdelan s kemikalijami ali kaj 
drugega, vendar mi je popolnoma jasno, da ko prenesem z vrta zdrav paradiž
nik, ki sem ga sam pridelal sam brez vseh kemikalij, v nekaj dneh zgnije oziroma 
propade. V našem prebavnem traktu se mora vsako živilo razgraditi, da da od 
sebe energijo za telo, za življenje. Sprašujem se. ali kupljeni paradižnik, ki se ne 
razgradi, povzroča razne zdravstvene težave: alergije, prebavne motnje, slabo 
počutje in podobno. Zato bi vsem - zaradi slabega poznavanja genetsko spre
menjenih živil - odsvetoval tako pridelavo do takrat, dokler ne bo znanost od
maknila še zadnji dvom in strah pred temi živili.

Zdrava hrana je v našem življenju izredna dragocenost in naj nam ne bo žal 
dati kakšen euro več za doma pridelano ekološko prehrano, ki jo konec koncev 
lahko poceni kupimo pri sosedu, na vasi, pa tudi na naši trebanjski tržnici.

Kot župan bom OS predlagal v sprejem izjavo oziroma deklaracijo proti 
pridelavi gensko spremenjenih organizmov na področju občine Trebnje, 
saj želimo ohranjati status ekološko prijazne in zdrave občine, kar je eden 
izmed naših ključnih ciljev. To deklaracijo je do sedaj podpisalo že vsaj 20 slo
venskih občin, med drugim tudi Domžale, Maribor, Brežice ... in mislim, da je 
čas, da tudi mi pokažemo svojo ekološko osveščenost.____________________



Tu bo potrebna tudi reorganizacija 
občinske uprave. Imam namreč obču
tek, da se mnogi zaposleni v občinski 
upravi ne zavedajo svoje prave pozici
je, saj niso tam zato, da se jim bodo ob
čani prilagajali, pač pa ravno obratno: 
občinska uprava naj bi služila ljudem.

V ospredju ni posameznik, pač pa ce
lota. Treba je vzpostaviti odlične odno
se z občani, ki jih je treba enakovredno 
obravnavati. Naloga uslužbenca v ob
činski upravi ni, da da občanu nek od
govor ali pa še to ne, pač pa, da občanu 
reši težavo.

Ob tem se je treba še posebej po
svetiti šibkejšim ter jih zaščititi, da se 
bodo med nami dobro počutili.

Tako mora vsak uslužbenec v upravi 
dodobra izkoristiti svoje talente, poten
ciale in izkušnje, kar mu bo omogočilo, 
da bo delal ne le strokovno in v skladu s 
pričakovanji, pač pa bo tudi zadovoljen 
v svojem delu.

Moja želja je namreč, da bi bili ljudje 
ne preobremenjeni, pač pa zadovoljni 
in nasmejani. To pa je možno le takrat, 
ko svojega delovnega mesta ne doje
majo kot nekaj, kar jih pritiska in omeju
je, pač pa kot priložnost, da se v polno
sti izrazijo in dajo svoj pečat ter dopri
nos upravi in vsem občanom.

Mislim, da moramo kot občinska up
rava dati zgled, kako iz gledajo zadovo
ljni ljudje na delovnem mestu, ki jih iz
polnjuje, in to energijo je treba potem 
prenesti tudi na vsa druga področja in 
podjetja.

Tako bi želel, da si bi se vsak na svo
jem delovnem mestu počutil udobno in 
se ob tem jasno zavedal, da soustvarja 
prihodnost naše občine, obenem pa je v 
službi občanov.

In kolikor bo le možno, bom realiziral 
to zahtevno nalogo.

Pa na novo boste tudi zaposlovali, 
zunaj so (bili) razpisi...

Poleg komunalnega inšpektorja je v 
OU odprtih še 5 novih delovnih mest, ki 
do sedaj niso bila zasedena. Gre pred
vsem za oddelek za prostor in službe v 
finančnem sektorju, saj je oddelek za 
prostor eden najpomembnejših oddel
kov na Občini. Zaposlovanje je tudi del 
projekta reorganizacije OU, kar pomeni 
na novo strukturiranje glede na obsto
ječe kadre.

V preteklosti je Občina opravljala fun
kcije do občanov nekoliko bolj statično 
manj samo iniciaitive je bilo v prihodnje 
pa želimo dinamično OU, ki bo odgo
varjala na izzive časa, bo ažurna in bo 
pomenila pravzaprav hitrejši razvoj ob
čine. To pomeni, da se bo s tem razpi
som celo povečalo število zaposlenih, 
kar se morda sliši nelogično ali nesmo
trno glede na to, da se je občina zmanj
šala. Vendar bomo z novimi ljudmi tudi 
povečali obseg dela oziroma novo za
posleni bo opravljal nove funkcije, s či
mer bo več kot upravičil svoje delova
nje: z novimi delovnimi mesti startamo 
na nova evropska sredstva, občanom 
želimo zagotoviti prijazno in odzivno 
OU, želimo vpeljati plačilo položnic brez 
provizije, želimo uvesti delovno mesto 
svetovalca za pomoč občanom itd.

V roku enega leta želimo tudi zagoto
viti 48 urno odzivnost OU na vsak prob
lem, ki se pojavi v občini, za kar bomo 
verjetno morali odpraviti marsikakšno 
birokratsko oviro. To so postopki, ki bo
do zadovoljili občane, lahko pa se zgo
di, da bo kakšen od delavcev v OU z re

organizacijo tudi nezadovoljen.

Opozicija vam očita nekaj stvari, 
npr. nepravilnosti pri tombola na 
»Trebanjskem košu« in pomor rib v 
reki Temenici...

No, pa razjasniva še midva to zade
vo. Podjetje Tika, kije v moji lasti, vsako 
leto organizira srečanje kupcev. Sreča
nja se redno udeležuje okoli 2.000 kup
cev in prireditev je že tradicionalna ter 
ima dober sloves.

Pri »Košu« sem razmišljal, kako bi

Ijem.

Poglejva še v prihodnost. Ali že 
imate jasne načrte in izdelano strate
gijo tudi za srednjeročno in dolgo
ročno usmeritev občine?

V preteklosti seje veliko energije vla
galo v razvoj podeželja, saj smo gradili 
na turistični podobi in približevanju po
deželja centru. Zdaj pa je čas, da se 
malo bolj usmerimo tudi v sama sredi
šča, kot so Mirna, Trebnje in Veliki Ga
ber, ki so ostala nekje zadaj.

KDO IN ZAKAJ FINANCIRA PREKRIVANJE 
STREHE NA KULTURNEM DOMU V TREBNJEM?

"Dne 19.07. sem se peljal mimo Doma kulture Trebnje, pa sem videl, da pre
krivajo streho na njem. Pred kratkim sem v vašem časopisu zasledil, da se ob
čina pogaja s cerkvijo za ceno odkupa. Pa me zanima, zakaj gaje potrebno pre
kriti, kasneje pa ga bojo itak vrnili", je v mailu zapisal (kot kaže) bralec Cajtnga.

Vprašanje smo naslovili na župana Alojzija Kastelica, kije situacijo razložil:
"Kulturni dom Trebnje je bil v denacionalizacijskem postopku. Prvi dan nastopa 

mandata, 22.novembra 2006, sem dobil na mizo zahtevek v višini skoraj 1mio€ za 
povračilo zaradi nezmožnosti uporabe Kulturnega doma v letih 1991-2006. Dosegli 
smo sporazum, ki je ugoden za občino in sicer kompenzacijo in plačilo v višini 
83.000€. Kulturni dom torej nismo odkupovali, ampak smo se pogovarjali o povračilu 
odškodnine zaradi nezmožnosti uporabe, kar je upravičen zahtevek župnišča glede 
na zakonodajo. Z župniščem smo se dogovorili, da bodo prejeto odškodnino za 
nezmožnost uporabe vložili v obnovo Kulturnega doma, tako da dela na domu 
opravlja župnišče. Dogovorili smo se tudi, da bo Kulturni dom še naprej služil svojemu 
namenu, kljub spremembi lastništva. Naj poudarim, da je Kulturni dom vrnjen 
1.11.2006 v last in posest cerkvi. Torej, poglejte na tablo, s katero mora biti opremljeno 
vsako gradbišče, na kateri je razvidno, kdo je investitor, lastnik in izvajalec del. Za 
vprašanje se vam najlepše zahvaljujem, saj na ta način odpravljamo dvome o posa
meznih pomembnih vprašanjih. Vse ostale pa vabim, da o vseh zadevah, še tako ba
nalnih na prvi pogled, poveste svoje mnenje oziroma vprašanje.Le-te pa lahko naslo
vite na e-naslov aloizii.kastelic@trebnie.si".

Pripis Cajtnga - morda je še bolje, če vprašanja naslovite tudi na nas, saj tako (z 
našo objavo) županu ne bo potrebno odgovarjati 5x na isto vprašanje... (gsmj

lahko pomagal prireditvi še drugače. 
Spomnil sem se, da bi lahko v času, ko 
prireditveni prostor navadno bolj ali maj 
sameva to je sobota popoldne organi
ziral srečanje kupcev, s čimer bi pope
strili dogajanje in celo nekaj finančno 
prispevali.

V bistvu pa je zadeva zelo jasna in 
transparentna: nagrade za srečelov so 
brezplačno prispevali dobavitelji pod
jetja, kompleten izkupiček pa sem na
menil društvom, ki smo jim tako priskr
beli še nekaj sredstev, saj vemo, daje fi
nanciranje društev iz leta v leto težje kar 
vam lahko potrdijo tudi sama društva.

Vse zadeve so seveda tudi dokume
ntirane in vsak, ki ga zanima, se lahko o 
pravkar izrečenih podatkih pozanima 
pri pristojnih organih.

Želim povedati, da mi moje delo tre
nutno delo pomeni toliko, da ga ne bi ni
koli postavil na kocko zaradi neke prire
ditve, ki bi jo lahko organiziral kjer koli in 
kadar koli ter imel od tega celo dobiček. 
Raje sem se odločil, da pomagam »Ko
šu« in zbran denar razdelim med tiste, 
ki ga najbolj potrebujejo.

Pa še glede pomora rib - ta kaže na 
zanemarjen odnos do reke Temenice in 
narave, ki se je dogajal v preteklosti, da
leč pred čas mojega županovanja. Vz
rok za pomor je sicer nabiranje fekalnih 
odplak v močvirnem delu med železni
ško progo in Temenico. Ugotovljeno je, 
da neznani storilec vsake toliko časa iz
prazni oziroma v kanal za meteorne vo
de izpusti močno koncentrirane fekalne 
vode.

Skupaj s policijo, inšpekcijo in komu
nalnim podjetjem smo ukrepali, saj želi
mo najti odgovorno osebo oziroma ose
be. Ker lahko šele zdaj zaposlimo ko
munalnega inšpektorja, bo ta problem 
ena izmed njegovih prvih nalog, saj bo 
imel tudi pristojnost ukrepati proti kršite-

Podobno kot v tej situaciji se bo treba 
odločiti glede razvoja občine nasploh: 
ali želimo ohranjati sedanjo podobo, ali 
jo morda modernizirati? Oba pogleda 
imata svoje prednosti in pomanjkljivo
sti.

Glavna naloga je tako določiti jasno 
razvojno vizijo, ob kateri se bomo vsi 
občani dobro počutili in se »našli notri«; 
oziroma, ob kateri bomo čutili, da izpol
njuje naša pričakovanja po prijazni, 
zdravi in bogati občini.

Kot rečeno, do zdaj enostavno nismo 
mogli začrtati neke razvojne vizije, zdaj 
pa je prišel čas, da se vprašamo, kakš
no občino sploh želimo? Pa ne le da
nes, ampak tudi jutri.

Zavedati se moramo, da za kar se 
bomo danes obvezali, bomo lahko jutri 
uresničili, saj vsaka pot zahteva nekaj 
časa, da se pripravijo projekti, zagotovi 
finance in organizira ekipa, ki bo projekt 
izpeljala.

Tako si moramo postaviti jasne in 
uresničljive srednjeročne ter dolgoroč
ne cilje, ki nam bodo v občini vzpostavili 
stanje in odnose, kot jih želimo, vendar 
je treba za prihodnost načrtovati zdaj!

Generalni slogan naše usmeritve bi 
lahko bil: »Zdrava, prijazna in bogata 
občina za vse in vsakogar.«

Sem sodijo vsa področja: zdravo go
spodarstvo, prijazni odnosi, bogate dru
žbene dejavnosti... Vse to pa mora biti 
prisotno tako na nivoju občine kot tudi 
na nivoju vsakega posameznika, saj 
vemo, da je osnovni gradnik skupnosti 
družina.

V skladu s tem se bomo s projekti 
zavzemali tudi za izboljšanje razmer v 
vsaki družini posebej, ne le na nivoju 
občine. Na primer, za jesen lahko napo
vem zanimiv projekt, v sklopu katerega 
bomo čisto konkretno pomagali druži

nam, da bodo prišle do več denarja, da 
si bodo izboljšale zdravje, medsebojne 
odnose ... če se bodo želele vključiti v 
program, seveda.

V sklopu tega projekta z delovnim 
naslovom »Občina Trebnje - ljudem pri
jazna skupnost na področju blagosta
nja« bomo kot prvi v Sloveniji objavili 
razpis za nepovratna sredstva za fizič
ne osebe z namenom povečanja dru
žinskega proračuna in dolgoročne fi
nančne osvoboditve.

To pomeni, da se bo lahko javil vsak 
občan in na njegov račun bomo naka
zali denar, ob tem pa mu dali še stro
kovno literaturo ter ga vključili v pose- j 
ben program mentorstva, v sklopu kate
rega bo na novo ovrednotil svoj odnos I 
do denarja ter si zastavil finančne cilje, J 
ki mu jih bomo pomagali realizirati.

Istočasno bomo, kot rečeno, uvedli 
plačevanje položnic brez provizije, kar 
bo še posebej dobrodošlo za vse, ki ne 
plačujejo prek spleta in za vsako polož
nico plačajo kar nekaj provizije.

Če se bo program prijel in dobro ob
nesel, ga bomo razširili še na ostala po
dročja.

S podobnimi projekti se bomo lotili tu
di ostalih področij: gospodarstva, turiz
ma, ekologije, življenja mladih in sta
rostnikov itd.

Tako bomo počasi razvili jasno po
dobo občine, istočasno pa vsakemu ob
čanu omogočili, da se v okolju ne le do
bro počuti, pač pa tudi izrazi. Ti projekti 
bodo namreč občanom omogočili zapo
slitev in angažiranje na področjih, ki so 
jim blizu.

Tako imamo za leto 2007 za katero 
smo pred tedni sprejeli proračun načr
tov za 200 milijonov.

Torej ste še vedno zagnani...
Čedalje bolj. Ob tej priložnosti se že

lim še enkrat zahvaliti občanom za pod
poro, ki mi jo še vedno izražajo, pa tudi 
sodelavcem v občinski upravi.

Naj še omenim, da je po polletnem 
obračunu poraba sredstev 14,5%, kar 
pomeni, da smo se v prvem polletju ob
našali varčno, bistveni projekti pa se 
glede na delitev občine še niso mogli 
začeti izvajati. To pomeni, da nas čaka
ta na delovnem področju vroče poletje 
in jesen, saj je večina razpisov zdaj že 
zunaj in projekti se začenjajo odvijati.

Vendar je najhujše obdobje je za na
mi. Potrpimo vsi skupaj še malo, da si 
začrtamo novo pot, in dajmo vsi od se
be, kar damo lahko, da bomo zgradili 
občino po lastnih željah.

S tem ne apeliram le na zaposlene v 
občinski upravi, temveč tudi na vse ob- j 
čane. Ko bomo dojemali svoje okolje i 
kot nekaj, za kar smo sami odgovorni 
ne pa nek uradnik, ki sedi v občinski pi
sarni bomo prevzeli odgovornost za 
lastno življenje v skupnosti. In šele ta
krat se bomo lahko v svojem okolju res
nično počutili, daje naše.

Zato ne obračajmo glave stran, pač 
pa se vprašajmo, kako lahko postane
mo aktivni ter sooblikujemo okolje, v ka
kršnem želimo živeti.

Velika skrivnost pa je v tem, da nam 
to ne jemlje energije, pač pa globoko v 
sebi izpolnjuje.

In želim vsem občanom, pa tudi sebi, 
da bi bili v sebi izpolnjeni in zadovoljni. 
Občinska uprava pa je zato, da jim slu
ži, zato naj se kar obrnejo nanjo, če po
trebujejo pomoč.



SEVNIČANI BODO TEKLI
Slovenke in Slovenci radi tečemo. Na

vsezadnje je tek sila primerna, predvsem pa 
koristna, preprosta, in roko na srce, ugodna 
in poceni rekreacija, ki je dostopna vsako
mur. Tega, tako se zdi, so se zavedli tudi v 
Sevnici, kjer so v prvih dneh julija na 9. redni 
seji Upravnega odbora Atletskega kluba 
Sevnica ustanovili rekreativno sekcijo teka
čev. 19. julija je bil v Športnem domu Sevni
ca sklican ustanovitveni sestanek potenci
alnih rekreativnih tekačev, predsednik je po

stal Bojan Resnik. Vodstvo sekcije si je za
dalo tudi nekaj ciljev, ki so jih zapisali na 
uradni klubski spletni strani www.atlet- 
skiklubsevnica.si: »Osnovni cilj nove usta
novljene rekreativne sekcije je, omogočiti

vsem, ki se želijo organizirano ukvarjati s te
kom; naj bo to zaradi zdravega načina živ
ljenja, udeleževanja na tekmovanjih ali pa 
zgolj zaradi druženja in zabave. Namenjen 
je vsej starostni populaciji iz Posavja, Miren
ske doline in tudi od drugod. Sekcija bo or
ganizirala razna predavanja, možna bo 
skupna vadba pod strokovnim nadzorom, 
organizirana potovanja na razna tekmova
nja, predvsem pa na tekme že sedaj mno
žično obiskovanega Dolenjskega pokala, v 
okviru akcije »Slovenija teče za zdravje« in 
seveda na druga tekmovanja, tudi v tujino«, 
(dp)

S STARODOBNIKI TUDI 
LETOS OD TRŽIŠČA DO 
MALKOVCA

Zadnji vikend v juliju je v Tržišču spet br
nelo, saj je potekala že tradicionalna dirka 
starodobnikov, ki so se tudi to pot zbrali v 
Mirnski dolini. Klub ljubiteljev starih vozil Mi
renske doline Hrast Tržišče je tokrat gostil 
93 starodobnih motociklov, ki so se merili v 
trinajstih kategorijah, bili pa so razdeljeni tu
di v tri starostne kategorije (narejeni pred le

tom 1941, pred letom 1964, ter pred letom 
1974). Tekmovali so na trasi med Malkov- 
cem ter Tržiščem, padcev in poškodb pa na 
srečo ni bilo. Prireditev je potekala v lepem 
sončnem vremenu, namerili so 32 stopinj. V 
goste pa je prišlo kar nekaj eminentnih imen. 
Ob progi so namreč stali župan občine Sev
nice ter poslanec Državnega zbora Kristijan 
Janc, podžupan občine Sevnice Rudi Dob
nik, predsednik KS Tržišče Janez Kukec, 
gledalci pa so še posebej toplo pozdravili Ja
neza Božiča, ministra za promet, ki seje tudi 
preizkusil na dirki. Na dirki so nastopila tudi 
tri dekleta, dve iz Slovenije in ena iz Italije. 
Pokal Malkovca je s časom, 1:20:83 osvojil 
Niko Sodnikar, član AMD Kranj. Domačini, 
člani kluba Hrast Tržišče so osvojili 4 prva 
mesta, 4 druga in 8 tretjih mest. (dp)

IZTABORASLS TREBNJE
SVETNIŠKA PISARNA 00 SLS TREB

NJE PONOVNO ODPRTA - Svetniška pisar
na 00 SLS Trebnje, ki se nahaja na Gubčevi 
ulici 16, bo ponovno odprta v poletnem času, 
vsak torek med 19. in 21. uro in v zimskem 
času med 18. in 20. uro. Občane vabimo, da 
nam posredujejo svoje predloge, kar bo pri
pomoglo k boljšemu delovanju naše svetni
ške skupine v občinskem svetu in obenem k 
hitrejšemu reševanju vaših problemov.

XI. TRADICIONALNI POHOD PO BARA
GOVI POTI - Slovenska ljudska stranka 00 
SLS Trebnje vabi vse častilce misionarja Ba
rage in ljubitelje pohodništva na XII. Pohod 
po Baragovi poti, ki bo v nedeljo, 2. septem
bra 2007. Začetek pohoda bo pred Motelom 
Trebnje ob 8. uri. Pohod bo potekal v smeri 
Vrhtrebnje - Šahovec - Dobrnič - Knežja vas 
- Mala vas. Na pohodu si bomo ogledali kul- 
turno-zgodovinske znamenitosti, med dru
gim tudi obeležje 15. poldnevnika na Vrh- 
trebnjem, krstni kamen (krščena Friderik 
Baraga in Alojzij Šuštar) v cerkvi v Dobrniču, 
Baragovo rojstno hišo v Mali vasi in cerkve 
ob pohodni poti.

TABOR SLS - V nedeljo, 9. septembra 
2007 bo organiziran odhod na tradicionalni 
tabor SLS, ki bo letos v Postojni. Avtobus bo 
pobiral udeležence na relaciji Mokronog, 
Šentrupert, Mirna, Trebnje, Dobrnič, Velika 
Loka in Veliki Gaber (prevoz je brezplačen). 
Točen čas odhoda avtobusa boste izvedeli 
pri prijavi. Prijavite se pri predsednikih kra
jevnih odborov na vašem območju do srede, 
5. septembra 2007 ali pri predsedniku 00 
SLS Trebnje. Vljudno vabljeni!

(Anton Zaletel, predsednik 00 SLS Trebnje)

TATVINA DENARJA - Neznanec je 25. ju
lija 2007 v okolici Trebnjega izkoristil kraj
šo odsotnost lastnika stanovanjske hiše in 
ga oškodoval za približno 200 €.

(Stane Smolič. PU Novo mesto)

GOLF TEČAJ ZA OTROKE USPESEN
Golf&Country Club Trebnje je v so

delovanju z učiteljem golfa pri Albat
rosu (ustanova za razvoj otroškega 
golfa pri Golf zvezi Slovenije) Matja
žem Čarom in vaditeljem golfa na Os
novni šoli Trebnje Sašom Kolarjem us
pešno izvedel tečaj golfa za otroke.

Tečaj je potekal od 2. do 6. julija 
med 8. in 15. uro na vadišču golfa 
Blato. Tečaja se je udeležilo 9 otrok v 
starosti od 7 do 10 let. Večina otrok je 
že imela osnovo za igranje golfa, saj 
se je že udeležila tečaja, ki je potekal

tedensko med šolskim letom (35 ur).

Vsi so uspešno opravili tečaj prve 
stopnje, eden pa je opravil že drugo 
stopnjo. Z doseženim znanjem so bili 
učitelji in starši zadovoljni in izrazili so 
željo, da naslednje leto nadaljujejo z 
izobraževanjem.

Naj poudarimo, daje bil to prvi tečaj 
v Sloveniji, kjer so otroci dobili izkaz
nico o opravljenem tečaju po novih 
pravilih Golf zveze Slovenije. Zahva
ljujemo se sponzorjem za pomoč pri 
izvedbi Golf Čamp tečaja, (az)

Udeleženci Golf - Čamp tečaja na zaključnem družabnem sreča
nju ob praznovanju rojstnega dneva enega od udeležencev tečaja

6 ZA S^ TOMAŽ KRNC,
l vf/) Ledina 1, 8290 Sevni

s.p.
r0 Ledina 1, 8290 Sevnica
k Tel.: 07/81 41 651

GSM: 041/427 084 
tomaz.krnc@siol.net

PRODAJA:

www.strehe.si KLEPARSKI 
IZDELKI, 
SNEGOLOVI, 
ŽLEBOVI

0TONDAIH

VELUX
H=isrjnra»g

l AKCIJA STRESNA OKNA VELUX ■ 15 % 
i Vsako 6. okno zastonj ob določenih pogojih 
I AKCIJA BRAMAC model DONAV ■ rdeč in črn

<i m r
NAJVEČJI GOTOVINSKI POPUSTI V SLOVENIJI ZA STREŠNE KRITINE!

TEČAJ CPP
Tečaj iz cestnoprometnih predpisov 

Zbirno mesto:
Kulturni dom Mokronog, 

ponedeljek, 20. avgust ob 18. uri
Varno delo s traktorjem

Zbiramo prijave za tečaj varno delo s traktorjem
Iniormatije:

Zupančič Rudi; 041/517-776 
Srečno in varno vožnjo!

P00REERE3R 
P0K0P?IL35KE 

STORITVE

0KLEŠER

Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Oklešen d.o.o.. K Rohu 26. Rovo mesto 

Tel.: 07/33 70 200 - non stop

'-Pokrivanje streh z opečno, ^Vgradnja strešnih oken 
betonsko in pločevinasto kritino aMontaža žlebov in zaključnih 

a Izdelava točkovnih snegobranov obrob
Zupančič+družba d.n.o., Jezero 22, Trebnje, gsm: 041/339-185

BAZEN SEVNICA
Odpiralni čas vsak dan od 7.00 do 19.00!

Popold. karta

odrasli... 3,50 € n 
do 1Blet....2,40 

odrasli 3 € imin, 
I....2 € «7.™

Vse cene vsebujejo DDV.
Nakup vstopnic: Blagajna Bazena In KšTM Sevnica.

www.kstm.si

animacijski
pR06RAW
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iz lastne rokometne šole. Kar se okrepitev 
tiče, mislim da sta oba tujca kvalitetna. 
Kovalenko je podoben tip igralca, kot je bil 
naš bivši igralec Ubozhanka, Musa pa je 
zelo perspektiven pivot in mislim, da bos
ta s kapetanom Markom Radijem eden 
boljših parov v SLO ligi", je ekskluzivno za 
Cajtng sklenil nekdanji krilni igralec in ka
petan trebanjskih rokometašev Roman 
Savrič. (gsm)

TEČAJ GOLFA
Golf & Country klub Trebnje obvešča vse, 

ki bi želeli opraviti tečaj golfa (pridobite do
voljenje za igranje golfa), da sprejemajo pri
jave do sobote, 1. septembra 2007. Tečaj se 
bo pričel v začetku septembra in bo obsegal 
20 ur. V skupini je lahko od 4 do 6 kandida
tov. Vodil ga bo profesionalni učitelj golfa g. 
Bernard Munič. Prijave in info: 041377 858.

KDO JE "RAVNAL" ZNAK?
"Bilo je v nedeljo (menda 15. julija) ok

rog 6. ure zjutraj. Močno je počilo, ko smo 
pohiteli ven iz hiš, pa ni bilo več nikjer ni-

-
JH'

*•............ -•

Prehitra vožnja? Zaspanost? Alkohol?
Ali le trenutek nezbranosti? Sledi kolesnic 
so vidne tudi na sliki (črtkano, obkroženo)

kogar. Le zvit znak je ostal”, so povedali 
vaščani Račjega sela, ki so doživeli ne
navadno nedeljsko bujenje. Nekdo, ver
jetno ponočnjak, dvomimo, da je šel kdo 
tako nepreviden v službo, bi se naj z vozi-

In znak je padel. Predvidevamo, 
da tud, šscca na vozilu nrzane^iva...

MM

lom zaletel v znak, ki se nahaja na otoku 
med cestami za Trebnje, Hudeje in Blato 
oz. Čatež. In seveda, takoj, ko je videl, 
kaj je naredil, odpeljal. Za vsak slučaj. Da 
ne bi prišli policisti. Zato, predvidevamo, 
tudi dogodek ni zabeležen v zapisniku 
PU Novo mesto. In kdo bo kril stroške? 
Znaka verjetno občinski proračun, stro
ške avta pa lastnik sam. Verjetno, (gsm)

RK TRIMO TREBNJE 
ZAČEL S PRIPRAVAMI 
NA NOVO SEZONO

Rokometni klub Trimo Trebnje je 30. ju
lija začel s pripravami na letošnjo sezono, 
ki se bo začela 08. septembra, ko bodo na 
domačem parketu gostili RK Celje Pivo
varna Laško. V ekipi je prišlo tudi do nekaj 
sprememb. Klub so zapustili Robert Bez

jak (Jeruzalem Ormož), Uroš Elezovič 
(Pariš), Nemanja Pribak (Vardar) in Mik- 
hail Niazhura (Zagreb), prišli pa so Nejc 
Hojč (Gold Club), Rus Viktor Kovalenko 
(Vardar) in Hrvat Željko Musa (Medveš- 
čak). Do 28. avgusta bodo treningi pote
kali v Trebnjem, potem pa se bodo varo
vanci trenerja Marka Šibile za nekaj dni 
odpravili še na priprave v Zreče. Med tem 
časom bodo Trebanjci odigrali kar nekaj 
pripravljalnih tekem (glej stolpec).

Kot zanimivost dodajmo, da bodo kar 
trije igralci Trima avgusta nastopili na mla
dinskem svetovnem prvenstvu v Makedo
niji (Sebastian Skube in Klemen Cehte za 
SLO ter Željko Musa za HRV).

Z nestrpnostjo pa tudi letos pričakuje
mo nastop Trebanjcev v Evropi, saj bodo 
nastopili v Pokalu pokalnih zmagovalcev. 
Žrebanje parov bo 25. avgusta, možni 
nasprotniki pa so Berane (CG), Eurotech 
Bero, (NED), Kaunas (LIT), VVisla (POL),

Cvprus (CIP) ali Riihirnaem (FIN), Zubri 
(ČEŠ) ali SKA Minsk (BLR), Stjarnan 
(ISL) ali Tenax (Lat), Druck Tulln (AUT), 
Tallas (EST), Fillipos Veritas (GRČ), Pler 
(HUN), Bologna (ITA), Partizan (SRB), 
Mili Piyango (TUR).

Za mnenje o možnih nasprotnikih tre
banjskega kluba smo prosili sekretarja 
kluba Romana Šavriča: "Mi se tekmova
nju priključimo v drugem krogu, kjer osta
nejo le še kvalitetne ekipe, a vendarle ma
lo nižjega rejtinga. Kljub temu bi se raje 
izognili ekipam VVisla, PLER, Bologna in 
Partizan. Ekipa VVisla je namreč pred dve
ma letoma igrala v ligi prvakov, Bologna 
cilja na italijanskega državnega prvaka, 
prav tako Partizan na srbskega. Sicer pa 
je večina ekip premagljivih. Neprimerno 
težje nasprotnike lahko pričakujemo v 
(morebitnem) 3. krogu, kjer se tekmova
nju priključijo še nemške, španske in dru
ge ekipe iz rokometno razvitih držav. Po
kal pokalnih zmagovalcev bo po moči ta
koj za ligo prvakov".

PRIPRAVLJALNE TEKME 
RK TRIMO TREBNJE:

• ponedeljek, 06.08. proti mlad. reprez. 
Angole

• sreda, 08.08. proti RK Termo
• petek, 10.08. proti RK Krško
• ponedeljek, 13.08. proti RK West 

Wien (AUT)
• četrtek, 16.08. proti reprez. Japonske
• petek, 17.08. proti RK Siracuza (ITA)
• četrtek, 23.08. proti RK Gorenje
• petek, 24.08. proti RK Merano (ITA) 

Vse tekme se bodo začele ob 18.30h.

Roman Šavričje nato pokomentiral še 
državno prvenstvo... "Cilji v slovenski ligi 
so 5. mesto v DP, finalni turnir v pokalu 
SLO ter razvijanje in uveljavljanje igralcev

MALI OGLASI
♦ KUPIM parcelo ali hišo v Trebnjem; 031 
669679
♦ZAMENJAM enodružinsko hišo v cent
ru Trebnjega, veliko cca. 3 x 50 m2, za 
večjo hišo v Trebnjem ali bližnji okolici, 
lahko z mojim doplačilom; 031837 262
♦ NUDIM občasno pomoč v gospodinj
stvu po dogovoru na relaciji Mokronog - 
Trebnje za plačilo; 040/ 232 880, Špela

♦ NUDIM pomoč v gospodinjstvu (čišče
nje, likanje) v okolici Trebnjega, Mirne, 
Mokronoga; 040/668 787
♦ PRODAM kakovostno belo vino iz več 
vrst belega grozdja po zmerni ceni in po- | 
kušini; Marn A., Dol. Dobrava 13, Trebnje
♦ PRODAM vino cviček; 031/508456
♦ PRODAM Hohner Bravo III, klavirska,
stara 3 leta, v kovčku; 031/720 961 
♦ZAPOSLIMO peka; 041/ 808 105, Pe
kama Mokronog Male oglase objavljamo brezplačno.

FINAL
■ OBLAGANJE TAL IN STEN TER POLAGANJE PODOV
■ STRUŽENJE, LAKIRANJE TER OBNOVA 

STAREGA PARKETA
■ POLAGANJE GIPS PLOŠČ IN PLAVAJOČIH ESTRIHOV

REJC MARIJA s.p.

KRMELJ 51

PR6HRHNH PRI MARJANI, 
GOSTIŠČC BARBARA

PRI NAS VAM NUDIMO
KOSILA

■ JEMIROINAROČILU
■ PIZZE, MALICE
■ SPREJEMAMO ZAKLJUČENE

DOSTAVA HRANE NA DOM 
ALI ŽEUENO MESTO 

(Chetering)

SREČKO PAPEŽ s.p. 
REBER 5, 8210 TREBNJE 

Telefon: (07) 30-45-809 
Mobitel: 041-734-232

▲ Tel.: 07 81 84 123 ▲ 
~ GSM 031 652 429 ^

Sprejemamo naročila 
za torte in potice

fitnes studio -)| F/f
PE PRVOMAJSKA ULICA 15A, 8290 SEVNICA 

Fitnes studio - fit, Drago Mirt s.p., Blanca 62 
8283 Blanca, TEL: 07 8144 444

mut y mesecu a vgustu

FITNES:
- lx obisk fitnes 30% popusta
- na vse mesečne karte za fitnes 10% 

popusta, študentje, dijaki, upokojenci 15% 
popusta

NOVOST
VIKEND KARTA FITNES (petek, sobota, 
nedelja) 21€ (študentje, dijaki, upokojenci 
10% popust)

omsnio

v mesecu avgustu ne bomo izvajali masaž ter 
skupinskih vadb, za vse informacije pa smo 
vam na voljo med delovnim časom na 
telefonski številki 07 8144 444.

DELOVNI CASV MESECU AVGUSTU
Pon.-Pet., 09.00-13.00,17.30-22.00,
Sob.-Ned. 18.00-22.00
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Avtohiša Adria
Podbevškova 13 
telefon: 07 393 5 400

www.avtohisa-adria.si

PE Novo mesto, Podbevškova PE Avto Trebnje, Glavarjeva 10 1 PE Krško, CKŽ 137



dana
Dana d.d. 
Glavna cesta 34 
8233 Mirna

objavlja več prostih delovnih mest: UPRAVLJALEC STROJEV

Iščemo sodelavce za upravljanje novih polnilnih linij. Od kandidatov pričakujemo:
- končano IV. ali V. stopnjo izobrazbe elektro ali strojne smeri;
- vsaj eno leto delovnih izkušenj s poznavanjem delovanja pnevmatike, 

krmiljenja in regulacije strojev;
- vestnost, natančnost, odgovornost, komunikativnost;
- osnovno znanje enega tujega jezika.

Delovno razmerje se sklepa za nedoločen čas, s polnim delovnim časom.
Vaše prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev pričakujemo v 15 dneh po objavi. 
Pošljite jih na naslov: Dana d.d., Glavna cesta 34,8233 Mirna.

NEKAJ UTRINKOV S 
PROSLAVITVE 80- 
LETNICE DELOVANJA 
PGD VRHTREBNJE

Če kdo ljubi svojo rojstno vas, jo ljubi 
Jože Avguštinčič. S svojimi izdelki (kapo,

u

mikico in kratkimi hlačami) je obdaril naj
bolj zaslužne gasilce, ki so s svojim delom 
prispevali, da je naš gasilski dom lep in 
funkcionalno opremljen. Jože, še enkrat 
iskrena hvala,

Anekdota z 80-letnice PGD Vrhtrebnje: 
Zakonca se odpravljata na svečano aka
demijo ob jubileju. Žena pravi možu: »Ti 
se kar obleci v svečano uniformo, jaz mo
ram še nekaj postoriti, nič ne de, če jaz 
malo zamudim.« Ko se sama začne obla

čiti v uniformo, ugotovi, da ji je gasilska 
bluza nekoliko prevelika. »Pa saj mi je bila 
prav, kaj je zdaj to?«, si reče, nato pa ugo
tovi, daje mož oblekel njeno bluzo, zato je 
morala sama obleči njegovo srajco. Nihče 
ni nič opazil, le tisti, katerim je povedala ta 
dogodek.

Proslavitev 80-letnice delovanja društ
va je lepo uspela, za kar ima velike zaslu
ge predsednik Alojz Gliha. Zadnje dni 
pred samo svečanostjo je imel zelo veliko 
dela in skrbi, da je zadevo v celoti izpeljal.

Že vnaprej je napovedal - ko bo vse mimo, 
se ga bom pošteno napil. Mislim, da je v 
nedeljo po slovesnosti besedo le delno dr
žal. Ne smem pozabiti divjačinskega go
laža, ki smo ga delili na tej prireditvi. Ze 
nekaj golažev iste kuharice smo imeli prili
ko zaužiti, vendar ta se ji je neverjetno po
srečil. Vaja dela mojstra, pravijo_ in res iz
kušenj naši gasilki ne manjka. Žal za ne
katere, ki bi radi ponovno obliznili žlico z 
golažem, na tej prireditvi ni bilo možnosti.

(Tatjana Smolič)

POHVALA
ZAVAROVALNICI
TRIGLAV

Ponavadi se ob debatah o zavaro
valniških poslih slišijo le grde stvari - 
v smislu - ko je treba plačati premijo, 
znajo priti in vse obljubiti, ko je pa kaj 
narobe, jih pa ni. Ali pa pridejo, izpla
čajo pa nič ... Naš primer kaže tudi 
drugo plat zavarovalniških zgodb. 
Tokrat gre pohvala Zavarovalnici Tri
glav, upamo pa, da bomo lahko kdaj 
namenili pohvalo tudi bilo kateri drugi 
zavarovalnici.

"Na Zavarovalnici Triglav v Treb
njem smo vložili odškodninski zahte
vek in že razmišljali, kako se bo pot
rebno spet prerekati in glihati, na 
koncu pa bomo nekako sprejeli - na 
silo ponujeno (daleč prenizko) "odš
kodnino". Kot kaže na Triglavu znajo 
delati s strankami tudi takrat, ko jih 
potrebujemo mi. Po telefonu seje na
javil g. Janko Bevc, prišel in vse pre
meril ter potrebno poslikal. Na našo 
željo je že pri nas ocenil škodo in nam 
zelo korektno povedal tudi, kaj lahko 
pričakujemo. Kljub temu, da je ope
riral z "njihovimi" cenami, je upošte
val tudi številne druge dejavnike, ka
tere ponavadi agenti "pozabljajo" in 
na koncu prišel do takšnega zneska, 
da bomo lahko spet uredili svoje pro
store tako, kot so bili. In to brez svo
jega doplačila. Menim, da si tako g. 
Janko Bevc kot tudi Zavarovalnica 
Triglav zaslužita pohvalo in zahvalo."

UMRLI
■u1 22.06.2007-Stanislava Nahtigal, Vina Gorica 4, TREBNJE; roj.19.3.1930 

■fr 11.07.2007 -Albina Rodič, Račje selo 15, TREBNJE; roj.20.6.1920 

■fi1 15.07.2007-Franc Ratajec, Cankarjeva 15, TREBNJE; roj. 05.04.1942 
‘S’ 20.07.2007-IvankaVencelj,Porentova3,LJUBLJANA;roj.09.12.1919

Dobivamo le podatke JP Komunala Trebnje in KS Dobrnič Navedeni so živeli ali so pokopani v o. Trebnje

PC DIONIZ 5jUW jt.

Osn. pl. Gigabyte GA-945PLM-S2 
Intel Pentium® Dual-Core E2140 
RAM 1024MB DDR2 
FDD 3,5" 1,44MB 
Trdi disk 250GB SATA2 
DVD-/+RVV Dual Layer 16x 
Grafika GeForce 7300GT, 256MB 
Ohišje Midi Tovver ATX 
cena 450 EUR

M-iein
Monitor Belinea

2025S1, 20"
255,00 EUR

puinf.&f tn POINT.ER IT ii o « Boštanj, Tel : 07/8149 800 
iLto2Tiaci|sketehnoiogieJ Dolenji Boštanj 55, 8294 Boštanj

www.poinler-il.si e-mail: inlo@pointer-it.si

KOMPLET:
PC Dioniz + monitor 

20" + tipkovnica + 

miška + zvočniki 2.1

725,00 EUR
+ darilo: 

vveb kamera in 
slušalke z mikrofonom

VROČfl PONUDBA

^Tujina

Zavarovanje tik pred odhodoml
Ste ravno na poti v tu|ino, pa bi želeli skleniti zavarovanje VzajemnaTuJ/na’ N* lažjega in 
zamujenega Dokler ste v Sloveniji, lahko pokkete klkni center Vzajemne na brezplačno 
Številko 080 20 60 kjer boste S pomoCjO IVAh operaterjev uredili vse jurtrebn.. Im male m 
Zavarovanje s pnZetkom veljavnosti na-.i-dnjega dne lahko plakate z mobilnim telefonom 

z Moneto v telefonski prodaji- <»BLVIA »i.n—m.

Vzajemna
Zdravstveno zavarovanje z medicinsko 
asistenco v tujini vam omogoča:

Vi osebna, družinska in skupinska zavarovanja, 

Yf ugodne zavarovalne premije,

Vi organizacijo zdravniške pomoči,

Vi 24-urno pomoč.

Vi mrežo izvajalcev po vsem svetu,

Vi dodatna kritja za svojce.

Vi pravno pomoč.

Žiri OHO 20 60 )

ivvvv.vzaiemna.si^

s1 Vzajemna
Jaz zate, ti zame.

Za vas smo na voljo v poslovalnicah Novo mesto, Krško, Kočevje, Črnomelj in Brežice. Lahko pa nas pokličete tudi na telefon 07/39-35-360. Z veseljem vam bomo pomagali.
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Sonja Novak s.p., Preloge 2, 8230 Mokronog

PE: "MEDICAR", Aškerčeva ulica 7, 8000 Novo mesto

PREVOZI BOLNIKOV Z REŠEVALNIMI 
VOZILI NA VSEH RELACIJAH

Si težko zagotovite oz. organizirate čas za prevoz 
vaših obolelih svojcev k zdravniku?
To namesto vas storimo mi!
Nudimo vam prevoz invalidnih oseb, oz. bolnikov v 
ležečem položaju. Po potrebi vam zagotovimo tudi 
spremstvo medicinskega osebja. Pokličite nas in 
prisluhnili bomo vašim željam.

DEŽURNA SLUŽBA 
NON-STOP 

07 33 71 423



KDO BO DOBITNIK/CA 
ZLATEGA LEVA?

Glede na odlične dosežke naših ob
čanov, včasih odmevnih celo v držav
nem merilu, smo v uredništvu Cajtnga 
razmišljali, da ne bi bilo slabo nagradi
ti trud teh ljudi tudi drugače, žlaht- 
neje. Njihov trud bomo nagradili in do
sežek celo ovekovečiti s posebnim 
častnim priznanjem, prestižnim ZLA
TIM LEVOM

Tako bomo vsak mesec izbirali in iz
brali med vašimi predlogi tistega ob
čana, ki bo po mnenju komisije najbolj 
zaslužen za naziv Občan meseca. Se
veda bo tudi komisija redno spremljala 
dosežke naših ljudi na raznih področ
jih ter tako ob koncu posameznega 
meseca vaše predloge lažje skrbno 
proučila. Izbran bo tisti občan, ki bo v 
tekočem mesecu najbolj pozitivno 
vplival na razvoj mesta oz. občine 
Trebnje

Vaše predloge s kratko obrazložitvi
jo predlagane osebe bomo sprejemali 
vsak mesec do konca tekočega mese
ca, predloge pa pošljite po e-pošti na 
naslov zlati.lev@caitnq.com ali po po
šti na naslov Cajtng, Gubčeva cesta 
28, Trebnje - s pripisom "Zlati lev".

Vseh 12 mesečnih izbrancev se bo 
predstavilo na zaključni prireditvi v 
decembru, kjer bo komisija med njimi 
izbrala tudi dobitnika Zlatega leva '07

Naj občane meseca bomo izbirali od 
decembra 2006 do novembra 2007.

DOSEDANJI NAJ OBČANI:
DECEMBER 2006 - Milan Rman 

JANUAR 2007-Tatjana Fink 
FEBRUAR 2007 - Boštjan Kolenc 

MAREC 2007-Štefan Velečič 
APRIL 2007-Martin Strel 
MAJ 2007-Rožica Zakšek 
JUNIJ 2007-Dušan Mežnaršič 
JULIJ 2007-Darko Golub

Zlati lev! Le čigav bo?

OBČAN MESECA JULIJA JE

DARKO 
GOLUB
Občan meseca julija je Darko Go

lub, direktor podjetja Betonal.
Podjetje Betonal d.o.o., ki se je 

pred časom preselilo v Podjetniško 
ulico 9 v Trebnjem in nudi kruh 60-tim 
redno zaposlenim je v juliju naposled 
le pridobilo vso potrebno dokumen
tacijo in 1. avgusta simbolično polo
žilo temeljni kamen za izgradnjo sta
novanjskega kompleksa, ki bo obse
gal kar 56 večjih in manjših stano
vanj. S tem se bo lahko za nekaj ča
sa in za marsikoga rešil stanova
njski problem v Trebnjem, nagrado občan meseca pa si direktor podjetja 
Darko Golub zasluži, ker je investiral ravno v mesto Trebnje, s tem pa tudi v 
Trebanjce in vse, ki bodo še prišli živet in delat v naše mesto, da bo še bolj zaživelo.

Stanovanjski kompleks, kateremu se reče Levji dvorec, bo zgrajen zelo moder
no; z lastno garažno hišo, dvigali, otroškim igriščem in celo odprtim muzejem ar
heoloških najdb na tej lokaciji. Dela bi se naj končala že junija 2008.

Podjetje Betonal d.o.o. je srednje veliko podjetje in je bilo ustanovljeno leta 
1990. Ukvarja se s proizvodnjo svežega betona, v zadnjem času pa so Betonalovci 
postali pravi strokovnjaki za storitve težke gradbene mehanizacije ter nizke in vi
soke gradnje. Večji, le v letu 2006 že zaključeni projekti na področju gradbene ope- 
rative so Avto Center Vovk, proizvodna hala Rem, hotelsko gostinski objekt Hribar, 
trgovsko skladiščni objekt Agnič (Pleskar), proizvodna hala Akripol, proizvodna 
halaTrimo, Trimo regalno skladišče sendvič plošč in skladišče pločevine.

Spoštovani Trebanjci in okoličani, uživajte v novi pridobitvi občine Trebnje, sta
novanjski soseski Levji Dvorec.

Seveda sledi v naslednji šetvilki intervju z g. Darkom Golubom, vprašanja pa mu 
lahko zastavite tudi vi. Pošljete ga/jih lahko na cajtng@siol.com. (gsm)

Traktorski gozdarski vitli od 3 do 8 ton
(mehanski, elektro-hidravlični ali z daljinskim upravljanjem

Razmetalnik -ti , f T , 
silaže ■* —^ ^ 

RS 1400

Pokončni hidravlični 
cepil ni ki drv od 6 do 21 ton 
in ležeči do 40 ton
(elektro motor ali traktorski pogon 
z mobilno ali fiksno črpalko)

.... JSTAREJŠI PROIZVAJALCI GOZDARSKIH VITLOV NA SLOVENSKEM TRGU"
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OBELEŽITE V 2. LETNICE 
DELOVANJA PODJETJA NOVOFORM
Podjetje Novoform d.o.o. je podjetje, ki se ukvarja z 
izdelovanjem gradbenih elementov iz visoko- 

kvalitetne plastike namenjene za gradbeništvo. 
Ustanovljeno je bilo leta 2005 z namenom proiz
vodnje in trženja patentno zaščitenega novega 
proizvoda sistema plastične ograje in fasade:
Q Da so elementi izdelani s tehnologijo preobli-

mi

kovanja plastičnih mas, ki omogoča izdelavo razno
vrstnih oblik in prilagodljivost z minimalnimi stroški. 

0 Elementi so izdelani kot:
• enostransko preoblikovan element, ki je sestav

ljen iz enostranskega preoblikovanega elementa in 

je cenejša možnost.
• dvostransko preoblikovan element, ki ga

i memmmm »i

sestavljata dve polovici, ki sta sestavljeni na 
zaskočni spoj in dodatno utrjeni s tesnilno-lepilno 
maso. V notranjosti pa so dodani jekleni profili, v 
katere se elementi pritrdijo. Ta možnost pa letvicam 
daje masiven in lepši izgled, cenovno pa je višji 

nivo.
0 Vsi elementi so zasnovani celovito, kar pomeni, 

da so pripravljeni že v montažne module dolžine 
cca. 2 metra in imajo rešitev v pritrjevanju in 
zaključnih elementih, kar omogoča hitro in kvalitetno 

montažo.

vsem 
izkazali 
/ovoform in 
ograjo, ker so 
novost 
njihovih 
pokazal,

NAJVEČ JI USPEHI
PODJETJA OD 
USTANOVITVE
1. Razvoj in lastna proizvodnja štirih 
oblik ograjnih letvic, ki so se vsi izredno 
dobro »prijele« pri kupcih in se količina 
izdelanega in zmontiranega ograjnega 
sistema Novoform bliža 1000 metrov.
2. Sodelovanje z nemškim partner
jem, ki predstavlja ograjni sistem 
Novoform na nemškem trgu kot doda
tno ponudbo svojemu programu linij- 

skih oarainih letvic, ki iih trži že 75 let.

3. Razvoj ograjnega sistema za sana
cije obstoječih ograj, ki s sistemom 
prekrivanja obstoječe jeklene podkon- 
strukcije s plastičnimi profili popolnoma 
prekrije obstoječe jeklo in ga ni potrebno 
nikoli več barvati.
4. Vpeljava v proizvodnjo zelo zahtev
nega in kvalitetnega plastičnega mate
riala, ki omogoča velike možnosti pre
oblikovanja, je pa zaradi visoke cene 
nestandarden in izdelan po naročilu, kar 
pomeni dolge dobavne roke in visoke 
minimalne dobavljene količine.
2. obletnico podjetja Novoform bi radi 
obeležili še boli delovno, zato smo Vam

NAGRADNA IGRA
pripravili nagradno slikovno uganko. Z 
rešitvijo, ki jo boste napisali na dopisnico 
in poslali na naš naslov Novoform d.o.o., 
Draga pri Šentrupertu 38, Šentrupert ali e- 
mail: novoform@siol.net si boste pridobili 
nagrade:
1. nagrada Vrednostni bon za 500 EUR 
vnovčljiv pri nakupu ograjnega sistema 
Novoform
2. nagrada Vrednostni bon za 300 EUR 
vnovčljiv pri nakupu ograjnega sistema 
Novoform
3. nagrada: Vrednostni bon za 200 EUR

vnovčljiv pri nakupu ograjnega sistema 
Novoform
ostali, ki bodo poslali dopisnico dobijo 
možnost 10% popusta pri nakupu 
ograjnega sistema Novoform.
Vprašanje se glasi:
Kateri izmed medijsko znanih oseb
nosti že ima ograjo Novoform? Da bo
rešitev lažja, dobro poglejte ograjne letvi
ce in rešitev se bo prikazala.

nOVOFORm ({.O.O.
Šentrupert, 040 854 352 

wwu>. novoform. si

g gflftffl
■r ©■ m wc»

Za isto ceno nudimo več - razbremenilni 
elementi proti povešanju oken

im :;if: ™

'•FH' ■K-;- ! U'IrV

Kakovostna energetsko varčna PVC okna in vrata, senčila in okenske police. Strokovno svetovanje in 
montaža v novogradnje ali suhomontažna menjava z zaključnimi deli.
DEED D.0.0., LJUBLJANA; PE TREBNJE, OBRTNIŠKA 39, TREBNJE
TEL: 07/34-66-111, FAX: 07/34-66-110, GSM: 031/605-610
E-POŠTA:PE TREBNJE@V0LJA.NET, WWW.DEED.SI
DELOVNI ČAS: PON, TOR, ČET, PET 7-15H, SRE 7-18H, SOB. PO DOGOVORU I

DE3Q
PVC OKNA IN VRATA
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TRGOVINA ROČNO ORODJE

Oglašujte v Cajtng-u 
051-621-939

• PROIZVODNJA OLJNIH JAŠKOV



cginia™

■ izdelava zvočnih izolacij
■ izdelava toplotnih izolacij

■ izoliranje podstrešij

SVETUJEMO IN IZDELAMO PREDRAČUN

Starič Andrej s.p. 041/769 896
N.H.M. 27, 8290 Sevnica 051/304 784

ZAPOSLIMO DEUVCE, informacije na: 041 769 896

Salon zaves in 
notranje opreme

♦ ogled in svetovanje za skladnost vašega ambienta

♦ izmera in montaža želenih karnis

♦ izdelava zaves

Ksenija Levičar s.p., Podbevškova 4 ( Mercator Center Cikava ) 

Novo mesto - tel 07/33 76 485, Slovenska vas 07/ 45 74 660 

Delavni čas: pon - pet od 12. do 18. ure, sobota od 9. do 12. ure

ANA ROKVIČ O LE SOLEILU ...
Za vikend, od 13. -15. julija se je na 

Lanšprežu zgodil že šesti zaporedni fe
stival gledališča, glasbe in plesa Le 
Soleil. Z Ano Rokvič, v.d. direktorja za
voda Arti, pod katerim deluje Grad Tea
ter, smo spregovorili nekaj besed...

Kaj seje dogajalo na Le Soleilu?
V petek so na Lanšprežu nastopali 

glasbeniki ene najboljših Slovenskih etno 
-jazz zasedb Fake Orchestra. Izvedli so 
vrhunski nastop, ki ga je dodatno poživila 
sicer maloštevilna, a hladnemu večeru 
navkljub, zelo razgreta publika. Poleg Fa- 
ke-ov so petkov večer začinili še impro- 
komiki iz skupine Improtentni. Sobotni 
program je bil konceptualno razdeljen na 
dva dela in sicer popoldanskega in večer
nega. V popoldanskem delu gre izposta
viti predvsem odlične novomeške lutkarje 
imenovane Lutkomotiva. Večerni pro
gram se je začel z zanimivo predstavo 
studia Intakt, ki seje odvijala v stari grajski 
kapeli katere skrbniki so danes lokalni če
belarji. Po predstavi se je dogajanje pre
selilo nazaj na glavni oder kjer so nas na
smejali stand-up komiki Komikaze. Sledil 
je glasbeni del z nastopoma inovativnega 
in odličnega novomeškega benda Od 
Franclna Možgani ter novonastale in brez 
dvoma bodoče zvezde Slovenske etno 
glasbene scene, skupine Chave te Chaja. 
Kar se dogajanja tiče gre brez dvoma 
omeniti še sicer manj viden vendar klju
čen del Le Soleila in sicer ustvarjalne de
lavnice. Delavnice so se začele že v pe
tek, nadaljevale pa v soboto, ko so se zak
ljučile z javno produkcijo, kot sestavnim 
delom popoldanskega dela festivala. De
lavnice so bile brezplačne, obiskovalci pa 
so lahko izbirali med gledališko, ki jo je vo

dila mednarodno priznana mentorica Ru- 
xandra Pandea ali pa glasbeno, ki so jo 
vodili člani vrhunske etno zasedbe Sedef. 
Cena festivala je bila glede na ponudbo 
izredno nizka, za dva dni festivala je nam
reč obiskovalec odštel 15 eur.

Kdo je organizator oz. koliko ljudi je 
pripravljalofestival?

Festival je kot vsako leto organizirala 
gledališka skupina Grad Teater. Člani 
Grad Teatra prihajajo tako iz Trebnjega, 
kot iz Novega mesta in celo iz Ljubljane. 
Naša organizacija je sicer registrirana v 
trebanjski občini, vendar trenutno nima
mo prostora, ki bi mu lahko rekli sedež. 
Hudi prostorski stiski navkljub, nam je z 
obilico vloženega časa in truda uspelo or
ganizirati zares dober festival. Na samem 
festivalu pa nam članom GradTeater po
magajo tudi prostovoljci iz različnih kon
cev Slovenije in tujine..

Koliko časa traja organizacija?
Organizacija samega festivala se po

navadi začne že kmalu po zaključku ak
tualnega Le Soleila. Z intenzivnejšim de
lom pa smo letos začeli po novem letu. 
Najbolj stresna sta seveda zadnja dva 
meseca festivala, en teden pred festiva
lom pa člani Grad Teatra načeloma prene
hajo spati.

Koliko približno je bilo ljudi?
Glede na vložen trud in delo smo nad 

udeležbo na letošnjem festivalu blago re
čeno - razočarani. Deležni smo bili približ
no sto petdesetih obiskovalcev, kar je bist
veno premalo, da bi lahko finančno pokrili 
festival. Naslednje leto bomo izvedli bist
veno širšo reklamno in propagandno ak
cijo, ki bo zajela vsa večja slovenska me

sta in določene lokacije v tujini. Lahko pa 
rečemo, da smo pozitivno presenečeni, 
da na festival pride relativno veliko tujcev.

Letošnji Le Soleil smo financirali največjem de
ležu sami in sicer s prodajo predstav GradTea- 
tra, ogromno pa so pomagala podjetja, ki se za
vedajo pomena družbenega angažiranja; Tri
mo Trebnje, Prozvok, Mobil-plac, Dana Mirna, 
Presad Mirna, KZ Trebnje, Cajtng d.o.o., Inter- 
flash, Mesarstvo Cvetan, g. Gnedič, Elektro Ve
ber Trebnje, Založba Goga, Kovinoplastika Za
jc, Trgovina Pleskar, Palmers Slovenija, Žaga 
Velika Loka, Čebelarsko društvo Trebnje Pe
karne Mokronog, Bar Oaza, Turistična kmetija 
Obolnar,, čakamo pa še na rezultat razpisa ozi
roma sredstva Občine Trebnje, Denarju nav
kljub verjamemo v Le Soleil in se nameravamo 
za naslednjega še bolj angažirati in aktivirati 
vse svoje potenciale ter razširiti ponudbo, tako 
se bo naslednji Le Soleil začel že v četrtek, za
torej lepo vabljeni od 11. do 14. julija 2008 na 
Lanšprež! (GradTeater)

Če smo nad udeležbo razočarani, sigurno 
nismo nad odzivi obiskovalcev. Obisko
valci so Le Soleil poimenovali za poseb
neža med festivali, za iskren in vizualno 
dovršen, ne samo, kar se umetniške po
nudbe tiče, temveč tudi v smislu zabave. 
Najboljši dokaz za to je sobotni žur, ki seje 
končal šele v zgodnji nedeljskih popol
danskih urah.

Kaj pomeni Le Soleil in zakaj ga 
pravzaprav organizirate? Gre za dobič
konosno zadevo?

Festival Le Soleil skuša na povezati tri 
odrske umetnosti in mu zatorej lahko re
čemo tudi - festival odra. Za razliko od os
talih festivalov oziroma veselic za mlade 
Le Soleil cilja na vse generacije, tako je bi
lo letos na festivalu videti ogromno otrok 
pa tudi starejših obiskovalcev. Le Soleil
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zaradi svoje programske zasnove in po
manjkanja sredstev kratkoročno ne more 
ciljati na masovno udeležbo in se kot tak 
tudi ne more finančno pokriti od prodaje 
kart. Naš namen nikoli ni bil ustvarjati pro
fiten festival, temveč kvaliteten. Ker so na 
Le Soleilu zastopane kar tri različne odrs
ke umetnosti si lahko predstavljate stroš
ke, ki jih imamo s honorarji za nastopajo
če. Tudi če bi imeli več denarja, ki ga ni
mamo, bi delali na kvaliteti in nikoli na 
kvantiteti. Slovenskemu kulturnemu pro
storu želimo ponuditi odličnost, kar se 
umetniških nastopov tiče in pestrost, za 
katero menimo, da je križišču pod Alpami 
inherentna. Poudarek dajemo na vse pre
večkrat zanemarjeno kulturo oziroma 
umetnost, ki pa je marginalni vlogi nav
kljub na visokem nivoju. Tu gre omeniti 
npr. slovenski sodobni ples, ki je za mno
ge neznanka, vendar v svetovnem merilu 
nedvomno pojem. Ljudsko izročilo in et
nološko glasbeno bogastvo, ki ga skušajo 
v različnih oblikah obuditi številni vrhunski 
glasbeniki ter teater v vseh svojih oblikah 
od uličnega in drugih neformalnih oblik do 
klasičnega gledališča. Le Soleil je festival 
kulturnega bogastva, ki ga dejansko pod 
Alpami premoremo ravno na račun raz
ličnih kulturnih vzorcev od balkanskega 
do mediteranskega...

Od kod so bili ljudje, torej obisko
valci? Trebanjci ali tudi iz drugih kra
jev, držav?

Glede na to, daje na festivalu vsako le
to več tujcev in obiskovalcev iz drugih re
gij Slovenije (na žalost pa tudi vse manj lo
kalnega prebivalstva), je to izredno per
spektiven festival tudi v turističnem smislu 
in občina, ki bi tak festival imela, bi se mo
rala zavedati kakšen pomen ima le ta za 
njen imidž širše slovensko gledano.

(asm)



CENE VSEBUJEJO DDV IN VELJAJO DO RAZPRODAJE ZALOE

Kmetijska zadruga Trebnje, z. o. o.
Baragov trg 3, Trebnje

POSEBNA PONUDBA V AVGUSTU
TEHNIČNE TRGOVINE

PREDSEZONSKA AKCIJA ZA VINARJE IN KLETARJE
- nerjaveča posoda za vino INOX 1001, samo 99,95€
- velika izbira PVC kadi - 5001, AKCIJSKA CENA 31,95€/kos
- REFRAKTOMETER - (Sskale), samo 29,50€/kos
KMETIJSKA MEHANIZACIJA Sip
- trosilec hlevskega gnoja ORION 35R, 40RCL in 60 H Pro 

pri plačilu z gotovino popust
FOLIJA ZA SILOSE (ČRNA)
4, 6 in 8m AKCIJSKA CENA
UGODNE CENE GRADBENIH MATERIALOV - BREZPLAČNA DOSTAVA
(z možnostjo razkladanja na gradbišču)

TEKSTIL

TEKSTILNA PRODAJALNA TREBNJE
NOVO V PONUDBI

ODEJA ŠKOFJA LOKA, -10% POPUST 6BODEJA 

VABLJEN! V POSLOVALNICE KMETIJSKE ZADRUGE TREBNJE!

PRELESJE 34 ŠENTRUPERT

CAR & BAR Bojan Zabukovec s.p. 

Videm 54, 1312 Videm - Dobrepolje

MALICE 
KOSILA

❖ PICE
❖ JEDI PO 

NAROČILU

VSAKO SOBOTO 

ŽIVA GLASBA
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KRATKE
(Z)MEŠANE
NOVIČKE

V Trebnjem bi naj zrasel Tuš in sicer na zemljišču za 
Gasilnim domom (še natančneje - za Silatovimi) proti 
Pristavi. Drugo leto spomladi naj bi se začela že izko
pavanja arheologov ■ Govori se, da bi naj Trebnje pri
dobilo novo glasbeno šolo, ravno tako pa tudi pločnik 
povsem do šole (z zahodne strani, s strani pokopališ
ča), ki je tako zelo potreben za varnost otrok. S1. sep
tembrom bi naj bil tudi poostren nadzor nad vozili na 
tem delu, kar pa so policisti že tudi sedaj izvajali. ■ Di
rektor Betonala Darko Golub bi naj pred dnevi kupil 
mirnsko Gredo, ravno tako tudi Presad iz Gabrovke 1 
Neznanec je 1.8.2007 izkoristil odsotnost lastnika sta
novanjske hiše v okolici Trebnjega in skozi odklenjena 
balkonska vrata vstopil v notranjost. Odnesel je 5000 € 
in zlatnino ter z dejanjem lastnika oškodoval za okoli 
6.000 € ■ V četrtek, 26. julija ob 18. uri se je v Sevnici 
na gradu odprla Grajska kavarna ■ Nov lokal so dobili 
tudi v Ivančni Gorici. V petek, 27. julija seje pri železni
ški postaji odprl Flirt bar. ■ V atriju Grada Sevnica je v 
petek, 20. julija potekal sedaj že znani večer z znanimi 
Slovenci. Gosta sta bila Desa Muck, ki že nekaj let živi 
v Mokronogu in Lojze Peterle. ■ O SVIC-u ni potrebno 
izgubljati preveč besed, letos je prireditev več kot us
pela. Med mladimi je bilo slišati, da si želijo, da bi trajal 
še en dan več. Seveda, dejmo se ga, kot bi rekli 
D'Neeb-ovci. ■ Na nogometnem turnirju v sklopu 
SVIC-a je izmed trebanjskih ekip najdlje uspelo priti 
Removcem. V finalni tekmi so po streljanju kazenskih 
strelov izgubili, ker je sodnik dosodil gol, žoga pa je pri
šla v gol iz zunanje strani, kar dokazuje tudi video po
snetek. Tudi drugo mesto je uspeh, a tokrat je bila prva 
nagrada preveč bogata, da bi pozabili na sodnikov 
kiks. Letalske karte v Španijo za celo ekipo. ■ Baterije 
za gsm telefone, kamere in digitalne fotoaparate se da 
dandanes dobiti že marsikje. Ena izmed boljših po
nudb je tudi na www.nemogoce.si, lastnik pa je Treba- 
njec. Torej ni treba daleč... ■ V Sevnici bo v nedeljo, 
12. avgusta na tamkajšnjem bazenu potekal Medna
rodni dan mladih. Ni da ni. Kaj vse pa je, si lahko ogle

date na www.mc-sevnica.si ■ KUD Klas Mirna, etno 
sekcija Selo je v soboto, 4. avgusta ob 16. uri pod Kra
ljevim podom na Selu pri Mirni prikazala mlatenje pše
nice, po mlačvi pa je bila na ogled razstava starega 
kmečkega orodja, strojev ter prikaz kmečke hiše sredi 
minulega stoletja. ■ V okviru festivala Klasikaa Dole
njska v občinah Trebnje, Šentrupert in Mokronog - Tre
belno so organizatorji organizirali vrhunske koncerte 
stare glasbe. Tako je 20. julija v cerkvi Marijinega vne
bovzetja na Zaplazu nastopil ansambel Ars Longa iz 
Kube, 21. julija v cerkvi Sv. Ruperta v Šentrupertu fran
coski ansambel Le Caprice Barogue, 22. julija pa je v 
cerkvi Žalostne Matere Božje na Žalostni gori nastopila 
italijanska skupina AuserMusici. ■ V torek, 10. julija 
so župan občine Trebnje Alojzij Kastelic, župan občine 
Mokronog - Trebelno Anton Maver in župan občine 
Šentrupert Rupert Gole ter direktor Razvojne agencije 
Mirnske doline Tomislav Levovnik v prostorih Razvoj
ne agencije Mirnske doline v salonu pohištva TOM v 
Mokronogu podpisali Pogodbo o območnem razvoj
nem partnerstvu Mirnske doline, s katero želijo poglo
biti in razširiti medsebojno sodelovanje. (Pripravirgsmj
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Z Mercator Pika kartico vam nudimo možnost 
nakupa blaga do 24 obrokov brez obresti in 
drugih stroškov! vec.

Splača se postati imetnik 
kartice Mercator Pika! 
Pristopnice so na voljo v vseh 
prodajalnah Mercator in v 
vseh prodajalnah partnerjev 
kartice Mercator Pika.

Plkv

Xercator Pika ^

SEVNIČANIŽE13. 
ZAPORED V LEPENI

Člani, prijatelji in simpatizerji SDS smo 
se v soboto, 28. julija zbrali v čudovitem 
kotičku pod Poncami, imenovanem Lepe- 
na. Tam je namreč tradicionalni letni tabor 
SDS, ki ga stranka vsako leto pripravi v 
sodelovanju s Slovenskim gorniškim klu
bom Skala v spomin Henrika Tuma.

Iz Sevnice smo se odpeljali z avtobu
som že zgodaj zjutraj. Kot po navadi smo 
se najprej ustavili na zajtrku v Kranjski go- 
n v gostišču Pri Rudiju. Nadaljevali smo 
Pot čez Vršič v dolino Lepene.

Tam se je že pričela otvoritev tabora s 
kulturnim sporedom. V taboru smo se 
zbrali člani SDS iz vse Slovenije. Slavno- 
?tr|i govornik je bil minister za šolstvo in 
Šport ter podpredsednik stranke dr. Milan

Zver. Poudaril je, da je stranka v vzponu, 
da dobro dela in da si zasluži še en man
dat. Prepričan je, da smo Slovenci zado
voljni s kakovostjo življenja.

Letos ni bilo na otvoritvi predsednika 
stranke Janeza Janše zaradi službenih 
obveznosti. Tabora pa se bo udeležil, saj 
bo le-ta odprt še ves teden.

Kljub temu pa smo bili v Lepeni vsi za
dovoljnih in veselih obrazov, saj smo prišli

sem predvsem po počitek, rekreacijo, 
druženje in seveda dobro hrano in pijačo. 
Poskusili smo lahko tradicionalne dobrote 
iz vseh slovenskih regij.

Po otvoritvi smo se utaborili ob Lepeni. 
Nekaj jih je nato odšlo na Krnska jezera, 
drugi na rafting, nekateri smo ostali kar v 
taboru in lenarili. Seveda smo se veselili 
ob hrani na žaru in mrzli pijači. Vreme nam 
je služilo, ob petju, smehu je minilo po
poldne.

Dobro razpoloženi smo se v poznih 
urah vrnili domov. (Katarina Šantej)

MALI OGLAS
■ Redno zaposlimo čistilko za čiščenje 
poslovnega prostora, delo je popoldan
sko oz. dvoizmensko v Trebnjem. Info: 
Intel servis d.o.o., tel. 031-558-468

PROMETNA NESREČA
31.7.2007 okoli 14.10 seje na lokalni 
cesti v kraju Šentvid pri Stični zgodila 
prometna nesreča, v kateri se je ena 
oseba hudo telesno poškodovala. 79- 
letni občan, doma iz okolice Ivančne 
Gorice, se je peljal s kolesom z mo
torjem po lokalni cesti iz smeri Zabor- 
šta proti Šentvidu pri Stični. V Šentvi
du pri Stični, kjer cesta poteka po 
klancu navzdol, je zapeljal v kotanjo 
na vozišču. Pri tem je kolo z motorjem 
pričelo zanašati, voznik je izgubil ob
last nad vozilom in padel po vozišču. 
Utrpel je hude telesne poškodbe in je 
bil z reševalnim vozilom odpeljan v 
ljubljanski klinični center.

(Martina Gramce, tisk. predstav, PU Ljubljana)
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Časopis, katerega berete, Cajtng organizira 1. turnir v nogometu, ki bo v )> /$ 
tfnnpj' soboto, 01. septembra ob 8.uri (in po potrebi v nedeljo, 2. septembra) na 
M : šolskem igrišču v Trebnjem. Igra se na umetni travi po pravilih malega 
- y £ v nogometa. Štartnina za posamezne ekipe znaša SOC, ves denar pa gre v

nagradni sklad. 1
Še posebej vabimo ekipe iz občin Ivančna Gorica, Trebnje in Sevnica, 
torej z območja, katerega naš medij pokriva. Pričakujemo tudi atraktivno 

• • ekipo znanih Slovencev, ki bo turnir še popestrila. Poskrbljeno bo tudi za 
hrano in pijačo. ^
Prijavite se lahko do petka, 24. avgusta na tel. 040 122 005, kjer dobite 
tudi vse potrebne informacije. Sistem igranja bo določen, ko bo znano

1

98
dokončno število ekip.

M Vabljeni tudi vsi ljubitelji dobrega nogometa, kajti, kot lahko berete v tej * 
številki, se igra v občinah Ivančna Gorica, Trebnje in Sevnica zelo dober 

‘ * nogomet.
‘ V1 * Vabljeni tudi sponzorji, ki želite pomagati pri organizaciji turnirja!

____________________________^____________________________________________________ _____________________

ŽUPANOVA IZJAVA ZA JAVNOST OB PREKINITVI 
DELA DIREKTORICE OBČINSKE UPRAVE

Glede na zanimanje medijev v zvezi z 
direktorico občinske uprave so na Občin
ski upravi pripravili izjavo za javnost (lah
ko ste ga brali že v drugih medijih, a Cajt
ng pride tudi do tistih, ki časopisov ne ku
pujejo), ki se glasi:

“Dne 25. julija 2007 je gospa Marjana 
Martinčič, direktorica občinske uprave (OU), 
zaradi zdravstvenih razlogov predlagala 
sporazumno prekinitev dela.

Ga. Martinčičeva je nastopila službo 01. 
aprila 2007 in se, v skladu s pričakovanji, po
gumno in zagnano lotila dela. Delovala je sa
mozavestno in zanesljivo ter se pripravljala, 
da bo v polnosti prevzela vse naloge in odgo
vornosti direktorice OU.

V mesecu maju je doživela avtomobilsko 
nesrečo in od tedaj naprej je bila zaradi 
zdravstvenih težav, ki so se vlekle od nesre
če naprej, začasno odsotna z delovnega me
sta.

Po pogovoru z županom g. Alojzijem Ka
stelicem se je odločila za sporazumno preki
nitev delovnega razmerja, saj ji zdravstveno 
stanje še vedno ne dopušča, da bi se vrnila

na delovno mesto.

Zaveda se, da OU vsekakor potrebuje di
rektorja, saj se vsak dan njene odsotnosti 
pozna v obremenitvi ostalih zaposlenih v 
OU. V tem času namreč ni bilo nikogar, ki bi 
jo nadomeščal, pač pa so bile njene naloge 
razdeljene med ostale uslužbence oziroma 
jih je opravljal župan.

»Tempo je hud, izzivi so veliki, vendar si 
ne moremo dovoliti, da bi v zdajšnji razvojni 
fazi, ki je ključna za uravnotežen razvoj ob
čine, popustili. Pripravljen sem bil počakati 
še nekaj mesecev, če bi si gospa Martinčiče
va opomogla in se odločila vrniti ter zagnano 
lotiti posla, vendar seje odločila, da z mesta 
raje odstopi. Seveda njeno odločitev podpi
ram in ji želim hitro okrevanje. Ob tem sporo
čam, da imajo tako strokovni, zagnani in mo
tivirani sodelavci, kakršna je bila ona pred 
nesrečo, v naši upravi vedno na široko odpr
ta vrata,« je povedal župan Kastelic.

Župan je gospe Martinčičevi ponudil tudi 
pomoč pri zagotovitvi njenega statusa in so
cialne varnosti, a je povedala, da bo za to 
lahko poskrbela sama.

OU Trebnje. Marlla Zalatali univ.dlpl.lur.

KADROVSKI GUNAMI V 
OBČINI TREBNJE

V zadnjem času je v Občinski upravi za
pihal močan veter, ljudje govorijo, daje celo 
- cunami, ki bo pometal večino sedanjih de
lavcev. Po napovedih župana, da bo izvedel 
»reinženiring« in premetal delavce po novih 
oddelkih ter zaposlil mlad, perspektiven ka
der, so začele deževati odpovedi. Ob ome
njeni Marjani Martinčič bi naj odpoved dal 
tudi Drago Bregar, v.d. Oddelka za okolje in 
prostor, sliši pa se, da odhajajo tudi drugi 
vodje oddelkov - Mojca Pekolj, Branka Kr-

žič. Za Dušana Mežnaršiča pa župan men
da izjavlja, da ga bo prestavil na nižje me
sto, da se revež ne bo preveč matral pred 
odhodom v penzijo. Sliši se tudi, da so se 
delavci občinske uprave množično prijavili 
na razpise novih občin Mokronog-Trebelno 
in Šentrupert, nekateri pa intenzivno spre
mljajo razpise po časopisih.

Župan je na volitvah napovedoval revo
lucijo, kot kaže, jo začenja sprovajati. Mor
da bi bilo bolje, če bi štartal manj ostro in po
časi, a recimo, da ve, kaj dela. Vsekakor bo 
to pokazal čas ali pa naslednje volitve. Se 
ne bi raje združil z mladimi v koaliciji? (asm)

Goliev trg 12, Trebnje 

tel.: (07) 3460 - 720 

fax: (07) 3460 - 721 

E-MAIL: !NFO@PAPRIS.SI

Pestra ponudba šolskih torb, nahrbtnikov, 
zvezkov, pisal in še veliko več

Na voljo so vam tudi delovni zvezki in 
knjige za osnovno in srednjo šolo

ping4
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INTERVJU: SANDI BRACOVIČ
Nogometašem Livarja iz Ivančne Gori

ce se je uspelo uvrstiti v 1. zvezno nogo
metno ligo, za kar jim do sedaj še nismo 
uspeli čestitati. Kljub zamudi nogometa
šem in strokovnemu vodstvu ob uspehu is
kreno čestitamo in obljubljamo, da jim bo
mo sedaj, ko pokrivamo tudi občino Ivan
čna Gorica posvetili več pozornosti. Za za

četek bomo že v naslednji številki objavili 
intervju s športnim direktorjem kluba San
dijem Bracovičem, ki je bil svoj čas tudi 
eden izmed najboljših nogometašev v Slo
veniji, s čimer se strinja tudi intervjuvanec 
iz te številke Jože Jeraj.

Nogometaši Livarja so sicer v prvih 
dveh krogih doživeli dva poraza, je pa res,

da so obe tekmi odigrali v gosteh. Kakšni 
so cilji kluba v letošnji sezoni in še marsikaj 
drugega pa bomo, kot smo že dejali, pov
prašali športnega direktorja NK Livar iz 
Ivančne Gorice, Ambrušana Sandija Bra- 
coviča.

Vprašanja zanj nam lahko pošljete tudi 
vi in sicer na cajtng@siol.com (gsm!

► interflash^^*
Turistična agencija Interflash TURIZEM d.o.o. Trebnje

0%^0(S(E(R^F(ES<T Munchen
12. oktobra 1810 je kronski princ Ludvig, pozneje kralj Ludvik I, praznoval zaroko s Saško princeso Terezo. Ob tem dogodku je kraljevska 
družina povabila meščane Miinchna na zakusko. Pred mestnimi vrati so bile konjske dirke. Prostor, kjer so tekmovali so po nevesti 
poimenovali Theresiemviese. Meščanom je bila prireditev tako všeč, da so jo ponovili tudi naslednje leto. In tako je nastal znameniti 
Oktoberfest, največji festival piva. Letos bo Oktoberfest odprl svoja vrata že 17.9. in bo trajal do 3.10. Obiskovalcem so na voljo veliki in 
manjši šotori največjih pivovarn,vkaterih ne manjka jedače, pijače in glasbe, številne stojnice, vrtiljaki, vlakci...

Odhoda : 29. SEPTEMBER in 6. OKTOBER 2007 
1 ■ dnevni izlet

Odhod avtobusa iz Novega mesta (AP) ob 4.uri zjutraj. Vožnja do Trebnjega (vstop AP, 

4.20), Ljubljane (Hala Tivoli, 4.50), skozi Karavanke, mimo Salzburga do Miinchna, 

kamor bomo prispeli v dopoldanskih urah. Po prihodu sledi panoramski ogled mestnih 
znamenitosti: Isartor, Karlova vrata, Konigsplatz, Odeonplatz, Ludwigstrasse... Po 

krajšem sprehodu po mestnem središču se bomo odpravili na prizorišče Oktoberfesta. 
Tu bomo lahko uživali v bavarskih specialitetah in pivu ter se zavrteli ob glasbi v katerem 

od številnih šotorov... med množico ljudi z vsega sveta. Vsekakor nas bo bavarska 

prestolnica očarala s svojo odprtostjo, živahnostjo in kančkom ekstravagance.

Odhod iz Miinchna ob 22.00 uri ali po dogovoru. Predviden povratek domov v jutranjih 

urah naslednjega dne.

CENA IZLETA: 37 EUR ob minimalni udeležbi 45 oseb na avtobusu 
Cena vključuje:
• prevoz z visokopodnim turističnim avtobusom, cestne in ostale pristojbine, vse 

zunanje oglede po programu, strokovno vodenje in organizacijo izleta

*na prizorišču oktoberfesta ni rezervirane mize za skupino

AKCIJE SLOVENIJA

KRAJŠA
BIVANJA

Kranjska Gora

Bohinj Vogel Bohinj_______ Bled Ribno
Hotel Hotel Hotel
SKI*** BOHINJ**** RIBNO****
3 dni, POL 1/2 twc 3 dni, POL 1/2 twc 3 dni, NZ1/2 twc 
do 24.8.113 E do 24.8.17/€ do 30.9.129 €

Bovec l Most na Soči j Dolenjske top.

Kranjska Gora
Hotel
ALPINA'** 
2dn(P0[talifmspElib 
do 25.8.99 €
Šmarješke top.

Hotel Hotel Hotel Hotel Hotel
KOMPAS**** ALP*** LUCIJA*** KRISTAL"** ŠMARJETA****
IdniPOL^rnsprnsb 3dni,POL1/2twc 3 dni, NI 2 dni, POL, PAKET 2 dni, POL, PAKET
do 25.8.125 € do 25.8.137 € do16.9.109€ do 26.10.1396 do 28.10.149 €

AKCIJE JADRAN

* ODHOD, 18.8.2007: ROVINJ, TN AMARIN, 7 X POL= 282 EUR; DUGA UVALA, 
HOTEL CROATIA, 7X POL= 279 EUR(KLIMA); PULA, HOTEL PULA, 7X PO= 
249 EUR; NAJEM APP 1/4 NA PAGU, 399 EUR; KORČULA, DEP. BORIK, 7 X 
POL= 179 EUR; BUDVA, VILA ČERANIČ, 7X NZ=159 EUR

* ODHOD, 25.8.2008: KRK, NJIVICE, HOTEL BELI KAMIK, 7 X POL= 250 EUR; 
PAG, APP 1/4, 7 X NAJEM= 219 EUR; PETRČANE, HOTEL PINJA, 7 X POL= 
284 EUR; BRAČ, POSTIRA, HOTEL VRILO****, 7 X P0L= 249 EUR; BUDVA, 
HOTEL OLIVA, 7XPOL=236EUR

AKCIJE SREDOZEMUE

* EGIPT, HURGHADA, ULTRA LAST MINUTE, 20. in 27.8.2007, hotel 3* sup., 7 
x pol= 419 EUR, hotel 4*, 7 x pol = 479 EUR

* TUNIZIJA, DJERBA, 23.8.2007, HOTEL 3*, 7X POL= 329 EUR; HOTEL4*, 7 X 
ALL INCLUSIVE= 599 EUR

* GRČIJA, RODOS, hotel 2*+, odhod 26.8.2007,7x NZ= 370 EUR

* GRČIJA, KOS, hotel 3*, odhod 29.8.2007,7 x P0L= 369 EUR

* TURČIJA, ALANVA, hotel 3*, odhod 29.8.2007,7x P0L= 360 EUR

ZA DODATNE AKCIJE IN LAST MINUTE PONUDBE POGLEJTE NA NAŠO
INTERNETNO STRAN: WWW.POCITNICE.INFO. Rezervacije na: 07 34 82 222
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DOBRO, NAJCENEJE, TAKOJ • DOBRO, NAJCENEJE, TAKOJ • DOBRO, NAJCENEJE, TAKOJ • DOBRO, NAJCENEJE, TAKOJ

rač. miza S113
100 x (60-82) x 78 cm -°

TREBANJSKI
"KASKADERJI" NA TEKU V 
KOŽINU IN MASLENICI

Spet so se našli prijatelji, tokrat iz DTP (Društvo te
kačev in pohodnikov) Trebnje, ki so želeli preizkusiti 
svoje sposobnosti, tokrat v teku. Odločili so se, da se 
odpravijo na tek v Srednjo Dalmacijo. Da pa le ne bo 
preveč lahko, so si zadevo otežili. Sami. In seveda, 
namenoma. Leon Rojc, znani zavarovalniški agent 
trebanjske Tilia je povedal: "Odločili smo se za ak
tivni vikend - da gremo na tek v Kožino in Masleni
co pri Zadru. Z Jožetom sva stvar poenostavila 
(spodaj podpisanemu je boljši izraz - otežila, op.p.) in 
se v četrtek popoldne tja dol odpravila kar s kole
som."

Pot do Zadra je dolga in naporna, sploh s kolesom 
in v vročini, zato so naši "kaskaderji" enkrat prenočili:
"Do večera smo prekolesarili 145 km in prišli do 
Crikvenice, v petek pa smo naredili še 205 km do 
Nina. Spali smo hotelu "modro nebo", "umili" smo 
se v Jadranu. V soboto smo se po počitku pri Mar-

Janko Prijatelj s.p. 
Spomeniška ul. 10 

8233 MIRNA 
Gsm: 041-629-641

■ montaža centralnega ogrevanja
■ montaža vodovodnih instalacij
■ montaža toplotnih črpalk
■ montaža solarnih naprav

Vse to vam izdelamo v roku, hitro in po ugodni ceni!

kotu in Suzani udeležili prvega teka in prišli do prvih medalj. V nedeljo smo 
se udeležili še enega teka, tokrat v družbi Mateje, Magde, Radota in Tončke. 
Kljub vročini in rahli utrujenosti smo dosegli zelo dobre rezultate. Po katego
rijah smo se vsi uvrstili med prve tri, Jože je bil celo drugi med vsemi tekmo
valci".

"Bilo je naporno, a enkratno doživetje. A kaj, ko so želje za naslednje leto
še večje", nam je še za konec zaupal Leon Rojc. Bomo videli, kaj bodo pogruntali 
za drugo leto. Tek izTrebnjega do Zadra?? (gsm)

Se želite naročiti na Cajtng?
Pokličite nas ali nam pošljite mail. 

Naročnina znaša le 15€ za celo leto.
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RENAULT
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oprema:
- klima
- air bag 
-ABS

RENAULT FINANCIRANJE:

^ možnost podaljšanja garancije

možnost obveznega in kasko 
zavarovanja za obdobje enega leta

oprema:
-klima
- air bag
- ABS,...

www.avto-vovk.si

©ssais Mzznzz?

Novo v AC Vovk

Dacia Logan

že od 6.950 €
Dacia Logan karavan

Avto Center Vovk.,..
07/3481-722 Podjetniška ulica 7 07/3481-724



CHEMCOLOR Sevnica d.o.o.
Dolnje Brezovo 35, SI-8290 SEVNICA 

T: 07 81 63 550; F.: 07 81 63 564
chfiflncalar

družinsko podjetje

barve, ki ščitijo vaš dom

POZOR!
Želite zaščititi ali obnoviti lesene 

površine v hiši in njeni okolici - ograje, 
opaž, ostrešje, vrtne ute?
Pridite s svojo embalažo v 

CHEMCOLOR SEVNICA d.o.o. na 
Dolnje Brezovo (6,5 km izven Sevnice 

proti Krškem na levem bregu reke Save) 
in kupite zaščitni premaz za les 

LESOTOM po izredno ugodni ceni: 
2,8 C/LITER + DDV!

www.chemcolor.si

INDUSTRIJSKA PRODAJALNA
Glavna cesta 37, Mirna 

Tel.: 07/34-34-290,34-34-291 
Gsm: 041/344-483

Del. čas: pon,-pet. 7-19 ure, sob. 7-13 ure, ned. 8-11

[M! IMiEl °

Ikh informatik: a.
računalniški Inženiring

PRENOSNIK HP CQ 530

- Intel Core Duo procesor T2050, 1.6 Ghz
• 15.4 WXGA zaslon z ločljivostjo 1280x800 

BrightView
-pomnilnik: 1 GB
- trdi disk: 80 GB
- DVD+/-RW pogon, Duel Layer, SuperMulti
- grafična kartica Intel Media Graphic Accelerator 950 

(do 224 MB)
- 56 Kbps modem, mrežna povezava Ethernet, brezžična 
mrežna povezava 802.11 a/b/g

- vmesniki: 2x USB 2.0, VGA, PC Card Slot Type II, PCMCIA
- baterija: Li-lonska, 4 celična
- operacijski sistem Microsoft Windows Visla Home Basic
• garancija: 1 leto

Tel: 07/ 816 33 lO
S@xy-ri.ioa., C3Tervn.i -trg" 26
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